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 תובעה

 
 024011850 ת"ז אפרים נוה 

 
 

 נגד
 
 053527107  ת"ז הדס שטייף 1. נתבעיםה

 004036000  ת"ז ראובן ברקאי 2.

 037620929  ת"ז נורית קנטי 3.

 032284226  ת"ז אליאיל שחר ליס 4.

 022234264  ת"ז שמעון אלקבץ 5.
   חברות גלי צה"ל -משרד הביטחון-מדינת ישראל .6
 513442037  משרדי ממשלה היועץ המשפטי לממשלה 7.

 1 
<#2#> 2 

 3 נוכחים:
 4 צור, עו"ד גיא רוה, עו"ד הדר גולדשטיין ב"כ התובע עו"ד בעז בן

 5 עו"ד יוחאי שפירא, עו"ד מוחמד עבאבסה ועו"ד דוד זילברבוים  1ב"כ הנתבעת 
 6 עו"ד רם שמגר 2ב"כ הנתבע 

 7 עו"ד קובי דוידוביץ ועו"ד חנה לנדאו 6 – 3ב"כ הנתבעים 
 8 התובע בעצמו

 9 בעצמה 1הנתבעת 
 10 

 11 פרוטוקול

 12 גב' חני נוה לאחר שהוזהרה כחוק:

 13 :1קירה ראשית לב"כ הנתבעת ח

 14 . 18תספרי לנו על מערכת היחסים שלך עם אפי עד לשנת  ש.

 15ילדים לעולם, הייתה לנו  5שנים נשואים, הבאנו  10שנים, מתוכם  11אני ואפי היינו ביחד  ת.

 16מערכת יחסים אוהבת, חברית, הייתי שותפה על אפי בחיים המקצועיים שלו, חברה טובה 

 17ורך התפתחות הקריירה שלו, נתתי לו זמן וחופש להתפתח מקצועית שלו, תמכתי בו לא

 18 ואישית והייתי גאה בו וקיימנו תא משפחתי יפה. 

 19 תספרי לנו על עצמך.  ש.

 20, אני עובדת במשרד עורכי דין גדול בתחום מכרזים, אני 2005, אני עורכת דין משנת 43בת  ת.

 21 ילדים מהממים.  5 –אמא ל 

 22 . 2018תתארי לנו את היחסים בינך לבין נוה בתחילת שנת  ש.

 23בנות, אני ואפי מאוד רצינו להביא בן זכר  4עם הבן החמישי שלנו, יש לנו  9הייתי בחודש  ת.

 24עשינו הליך רפואי בשיתוף פעולה מלא של אפי כדי  2017לעולם, במחצית השנייה של שנת 

 25 ישי. ילדתי את הבן החמ 18להביא בן, בסוף פברואר 

 26 לפרוטוקול הוא טען כך ואני מצטט. מה יש לך להגיד? 7, ש' 122בחקירה של מר נוה בעמ'  ש.

 27כמו שציינתי קודם, לא מדובר בהריון ספונטני אלא הליך רפואי שנמשך מספר חודשים  ת.

 28 בשיתוף פעולה מלא של אפי. 

 29 איפה התחיל המשבר מנקודת מבטך? ש.
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 1אפי טס לכנס לשכת עורכי הדין בניו יורק  2018אחד, ביוני המשבר התחיל ברגע אחד ביום  ת.

 2למשך שבוע, ממש בדרך מקרה גיליתי שבאמצע הכנס הוא חתך לפריז. באתי להזמין משהו 

 3מהאינטרנט, לי ולאפי היה חדר עבודה עם מייל משותף, רציתי להזמין נעליים וחיכיתי 

 4מרים לאפי שמחנו לארח אותך, לקוד קופון ואז קפץ מייל ממלון סופיטל בפריז, שם או

 5ימים במלון בפריז ובסוגריים כתובת מייל שאני לא מכירה בשם  4ראיתי הזמנה בבוקינג, 

 6 .101בר כץ 

 7 כשגילית את המייל מה עשית? ש.

 8הופתעתי שבעלי נמצא בפריז כי אני יודעת שהוא בניו יורק והוא דיבר איתי ערב ערב וסיפר  ת.

 9ם נוה התקשרתי למלון בפריז וביקשתי את החדר של אפרי מה הם עושים בניו יורק, אז

 10ואפי ענה לי, באותו רגע רעדתי, בהתחלה הוא לא זיהה את הקול שלי ואז אמרתי לו רק 

 11 רציתי להגיד לך בונזור וסגרתי את הטלפון. 

 12 מה עשית באותו יום לאחר מכן? ש.

 13ה שאפי שיקר לי שקר הופתעתי מאוד כי מבחינת ההרגשה שלי זו הייתה הפעם הראשונ ת.

 14כזה. יום למחרת הלכתי למשרד של אפי והפכתי לו את המשרד, עברתי עורך דין עורך דין 

 15ורציתי לדעת מה הסיסמה שלו למחשב, חיטטתי לו במגירות ומצאתי בשולחן האישי 

 16כמויות אדירות של קונדומים, ויאגרות, סיאליס ובאחת המגירות מצאתי קנס של המשטרה 

 17והשוטר רשם בכתב יד שאפי נהג בקלות דעת ₪  250ם אני לא טועה על סך א 2013משנת 

 18 שעה שאפשר לנוסעת שלידו לבצע בו אקט מיני במהלך הנסיעה. 

 19 מה אפי אומר לך כשאת מתעמתת איתו על זה? ש.

 20אפי חזר מפריז, התפוצצתי עליו. הוא חשב ששלחתי אחריו חוקרים פרטיים כי הוא לא  ת.

 21ת הנסיעה לפריז. הוא ניסה לתרץ שזו נסיעה שהוא טס עם אח שלו הבין איך גיליתי א

 22צביקה לפריז כדי להבריח כספים מפרודתו דאז ואחיו ביקש ממנו שהנסיעה תהיה סודית 

 23 ושלא אדע עליה והוא מרח אותי בסיפורים על הקונדומים שזה לא שלו וכל מיני סיפורים. 

 24 מה את עונה לו?  ש.

 25ות כרטיס טיסה של צביקה, לימים הסתבר שהוא מזויף כי הוא לא ביקשתי שאני רוצה לרא ת.

 26טס איתו לפריז, היה לנו חשבון בנק משותף הוצאתי חיובים של אפי חצי שנה אחורה 

 27ועשיתי עבודת חקירה בעצמי. הצלחתי להתחקות אחריו ולראות איפה היה ומה קנה, בזמן 

 28עבודה ברומא, ראיתי חיובים בחנות שהייתי בחודש תשיעי הוא סיפר לי שהוא נוסע לנסיעת 

 29לבני נשים והוצאות של מאה אלף שקל מוצרי חשמל, סופרים באלפי שקלים, אפי לא קונה 

 30חלב לבית. הוצאתי חשבוניות וגיליתי שהוא קנה מקרר, מדיח, מכונת כביסה, הלכתי 

 31  לקופה של הסופרים וראיתי שיש ראיות לחיים כפולים, שכנראה יש בית שהוא מתחזק.

 32 איך אפי הגיב לממצאים? ש.

 33הוא אמר שזה לא נכון, זה הוצאות שצביקה קנה כי הוא בהליכי גירושים, הוא ניסה למרוח  ת.

 34אותי. התחלתי לחשוד כי ראיתי הרבה הוצאות סביב דירה שהייתה משותפת שלנו, 

 35סופרים, מסעדות, שאלתי אם הדירה מושכרת והוא אמר בוודאי, שאלתי אם אני יכולה 

 36אות הסכם שכירות ובוודאי שהוא לא הביא לי כלום. אני ביוזמתי התקשרתי לחברת לר
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 1גינדי של הדירה ושאלתי אם הם יודעים מי גר בדירה ואמרו לי בר כץ והביאו לי מספר 

 2אז הבנתי שיש כאן רומן עם בחורה בשם בר כץ כי זה השם שהופיע על כתובת טלפון ות"ז. 

 3 המייל בהזמנה למלון בפריז.

 4 לאחר שגילית על הדירה מה עשית? ש.

 5התעמתתי עם אפי ולמחרת היום, זה היה בתחילת אוגוסט, גיליתי שהוא בוגד בי באמצע  ת.

 6הוא כבר לא היה בבית, חודש לאחר מכן, לאחר שהתעמתתי איתו הוא  3.7יוני, סביבות 

 7 הגיש נגדי בקשה ליישוב סכסוך. 

 8 אני חוזר לדירה בגינדי, מה עשית? ש.

 9כמובן שהוא לא הביא לי הסכם ומספרי טלפון של השוכרים. התחלתי לחקור בעצמי ולברר  ת.

 10מי גר בדירה בגינדי. בהתחלה חששתי להביא מנעולן ולהיכנס לדירה, אז קניתי מצלמה כמו 

 11גלאי עשן, זה מתחיל לעבוד לפי תנועה, שמתי בתקרה מחוץ לדירה, עשיתי את זה לבד, 

 12ן את הדירה ויוצא עם מזוודות, אז הבאתי מנעולן ונכנסתי המצלמה קלטה את אפי מרוק

 13חדרים, מרוהטת קומפלט  3.5לדירה ונדהמתי. מצאתי את הדירה שלי מרוהטת, זו דירת 

 14עם כל מוצרי החשמל שגיליתי שהוא קנה מחשמל נטו, מקרר מלא באוכל. מצאתי תעודות 

 15לארץ מהנסיעה שלה לפריז, של בר כץ, כרטיס כניסה לעבודה ומצאתי גט פס לכניסה שלה 

 16זה אגב שאפי אמר שהוא לא יודע איך אני יודעת על הכניסות והיציאות שלו, יש לי את הכל 

 17, מי שחתום שקיבל את הדירה זה 17מצולם. מצאתי גם פרוטוקול קבלת דירה מנובמבר 

 18 אבא של בר, עופר כץ. 

 19, שהיית נוחה 13או  16, ש' 76בחקירה של אפי הוא אמר בכמה מקומות, מפנה לעמ'  ש.

 20 למניפולציות, היית כלי משחק. 

 21ההפך הוא הנכון. הייתי מאוד מפוקסת וחדורת מטרה, ידעתי מה שאני עושה כדי למצוא  ת.

 22ראיות ולהוכיח את האמת שלי, אפי הכחיש בתוקף בכל אותה תקופה, גם אחרי שהוכחתי 

 23רגיז אותי. אמרתי לו אין בתמונות, הוא אמר שהוא לא מכיר את בר ובזמנו זה כל כך ה

 24בעיה, אפנה לגורם המוסמך שיכריע אם היא גרה או לא. בתחילת ספטמבר הגשתי תביעה 

 25נגד בר כץ, דמי שימוש, גיליתי שאפי נתן לבר כרטיס אשראי שהיה יורד מהחשבון המשותף 

 26 שלנו והיא הייתה קונה עציצים מפלסטיק, אוכל, בגדים, הכל מהחשבון האישי שלי. 

 27 מרת שבאוגוסט אפי פתח בהליך יישוב סכסוך. בהליך המשפטי מה עשית?א ש.

 28וזה היה ממש שלב התחלתי, עוד לא הוגשו תביעות. ביישוב סכסוך מנסים  איתרתי עורך דין ת.

 29 לגשר בין הצדדים ורק אם ההליך נסגר אפשר לנקוט בהליכים משפטיים. 

 30 מלבד עורך הדין, איזו עוד פעולות נקטת?  ש.

 31ברגע ששכרתי עורך דין הדבר הראשון שהוא ייעץ לי זה לעשות חקירה כלכלית, אני חשבתי  ת.

 32שאני מכירה את כל הנכסים כי אני עוסקת בנדל"ן, בשנות הנישואים אני עשיתי את הסכמי 

 33הרכישה, לנו ולחברים שלו, עורך הדין אמר לי שבגלל שיש הסכם ממון שקובע חלוקה שווה 

 34פיות, אני שותפה מלאה בכל הנכסים שהצטברו מהנשואים, אני של נכסים וזכויות כס

 35 . 50%חייבת לעשות חקירה כלכלית כי מגיע לי 
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 1בחקירה של אפי נוה בקשר לפרשת נתב"ג, אפי טען שזה היה שטות לפחד ממך כי יש לו  ש.

 2הסכם ממון וזה לא רלוונטי אם הוא יצא עם בר מישראל או לא, ממילא הסכם הממון מגן 

 3 כויות הכלכליות שלו מולך.על הז

 4זה שקר. הסכם ממון קובע חלוקה שוויונית בכל רכוש ו/או כספים שהצטברו במהלך  ת.

 5שנות נשואים ודירה שהוא רכש לפני  11מוניטין של אפי לאחר  –הנישואים. היו שני חריגים 

 6מיליון במידה והייתי מוכיחה  1.8הנשואים שהיה תנאי מתלה. הייתה לי כתובה של 

 7 מדובר בבעל בוגד וכולי. ש

 8 אילו ממצאים החוקר הכלכלי הציג לך? ש.

 9נכסי נדל"ן שאפי רכש והסתיר ממני. גיליתי  2גיליתי שבנוסף לנכסים שאני מכירה היו  ת.

 10שאפי פתח כל מיני חברות, הוא היה דירקטור בחברות שלא שמעתי עליהן, חברות של 

 11 נדל"ן, השקעות. 

 12 והחוקר הכלכלי. איזה עוד הכנות עשית? סיפרת לנו על עורך הדין ש.

 13 אני חקרתי בעצמי וניסיתי לבד למצוא מידע שיסייע לי בגירושים שלי.  ת.

 14 מי זה מוטי גולן? ש.

 15בעלים של חברת ספיי שופ בדרום תל אביב, היא עוסקת באבטחת מידע ומכשור לחוקרים  ת.

 16והרגשתי שעוקבים  03.07 –פרטיים, מקלטים וכאלה. באותה תקופה אפי עזב את הבית ב 

 17אחריי ומאזינים לי, כל דבר שהייתי אומרת בטלפון היה לזה ריקושט. זו לא המצאה שלי, 

 18פשוט אח של אפי, צביקה, הוא הבעלים של אחד ממשרדי החקירות הכי גדולים בארץ, אדם 

 19 מתוחכם ומצליח, חשדתי שיש לי האזנות על הנייד, ביקשתי מהחוקר הכלכלי שימליץ לי על

 20הבאתי למוטי את הנייד שלי,  08.08-מישהו שבודק האזנות והוא המליץ לי על מוטי גולן. ב 

 21והוא אמר לי שיש שרידים של וירוסים על הנייד שלי והוא  , לבדוק תוכנות זדוניות8אייפון 

 22ממליץ לי לרכוש נייד חדש. אז קניתי סים, טוקמן, והתנהלתי כמו אפי נוה, הייתי מדברת 

 23 א בדברים החשובים שלי.בטלפון ההו

 24 איזה עוד אינדיקציות היו לך לגבי מעקבים? ש.

 25זה היה בשלב בהתחלתי של הגירושים, אפי הוציא לי שיחות, עלה שהוא יודע עם מי אני  ת.

 26 מדברת. עורכת הדין רשמה שאני מדברת עם בחור כזה וכזה, כל מיני שטויות.

 27שה בקשר למערכת היחסים הכלכלית בשלב שאפי כבר לא בבית, אילו פעולות אפי ע ש.

 28 ביניכם?

 29הוא שלח אחריי חוקרים, ואני יודעת בוודאות, צילמו אותי מכניסה את הילדים לגן,  ת.

 30. זה הרגיז אותי 70מוציאים פירוטי שיחות, אפי גם שלח חוקר פרטי לאמא שלי, אלמנה בת 

 31אבא שלה והוא  כי אני יודעת שאפי סחט את גרושתו הראשונה, אח שלו עשה חקירה על

 32מצא מידע פיננסי והוא סחט את פרודתו אז כדי שתתגרש ממנו בגירושי בזק ותבצע הפלה. 

 33 אני יודעת את זה מפי אפי שהוא סיפר לי ולימים שמעתי את זה מחגית. 

 34 לגבי חשבון הבנק המשותף מה היה?  ש.

 35מים הגיש בקשה י 3בתחילת ספטמבר, לאחר שהגשתי תביעה כספית נגד בר כץ, אפי אחרי  ת.

 36לצו איסור פרסום. הוא הגיש תצהיר שקרי לבית משפט וטען שהוא לא מכיר את בר. לימים 
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 1בר הגישה כתב הגנה שהיא לא גרה בדירה. אפי התרגז שהגשתי את התביעה והוא הגביל 

 2את חשבון הבנק לשתי חתימות, המשמעות שאין כרטיס אשראי, לא יכולתי למשוך כסף 

 3, הוא ניתק חשמל ואת הכבלים, הוא לא היה מוכן לעשות לי העברת ולהשתמש בכרטיסים

 4בעלות על הממירים של יס, הוא עשה לי ייבוש מוחלט, על הרקע של הייבוש והאלימות 

 5. אני הייתי 20.09-הכלכלית הבוטה הוא טס לתאילנד. זה היה בסוף ספטמבר, הוא טס ב 

 6חודשים ולא עניין אותו  3והיה לי תינוק בן  8ילדים, הבת הגדולה שלי הייתה בת  5 –אני ו 

 7 בכלל שאין לי כסף לאכול, ואין כסף לקנות אוכל לילדים והוא טס לתאילנד.

 8של מו"מ, תתארי את  אחזור להליך הגירושים. סיפרת שבשלב הראשון היה ניסיון ש.

 9 התנהלות אפי נוה. 

 10 

 11 ב"כ התובע:

 12טענות והתייחסויות העדה מה היה עם מר נוה בהקשרים אחרים, אני אומר שכל דבר שלא מועלות 

 13 רלוונטי אני מתנגד.

 14 

 15 :1ב"כ הנתבעת 

 16פעמים והיה חשוב לתובע  20 –אם נעיין בחקירת אפי, הרקע לנישואים וטיב היחסים הועלו יותר מ 

 17 להסביר את הרקע לדברים. 

 18 

 19 המשך חקירה:

 20 הלך המו"מ בניסיון לפתור את הליך הגירושים?איך מר נוה התנהל במ ש.

 21הלכנו למגשר יעקב כהן, אפי לא הסכים להגיש שום מסמך, ניהלתי מו"מ בעיניים חשוכות,  ת.

 22 רק לפי מידע שהשגתי לבד. 

 23 תספרי לנו איך נוצר הקשר עם ק.ח? ש.

 24אליי  יום אחד הייתי באירוע חברתי בשכונה, זה היה לאחר פרשת שדה התעופה, ניגשה ת.

 25אחת האמהות ואמרה לי גיסתי לעתיד סיפרה לי שחברה טובה שלה היה לה רומן ארוך עם 

 26. מאוד הופתעתי ואמרתי לה אני רוצה לדבר איתה, האמא 2017אפי במחצית השנייה של 

 27קישרה בינינו וק' סיפרה לי מה היא יודעת על הרומן של חברה שלה, ר, עם אפי והיא 

 28וואטסאפ שמוכיחות את הרומן של אפי ואת השחי בין אפי  העבירה אליי הרבה הודעות

 29 לאותה ר.כ שהיא צריכה הארכת זמן ושיעזור לה עם דברים בבחינה.

 30 לאחר הגילוי לגבי ההודעות של אפי עם ר.כ, מה את עושה? ש.

 31היו שם דברים קשים ברמה שהיא הייתה מארחת במסעדה ואני ואפי והילדים הלכנו לאכול  ת.

 32ה מההודעות שהם עשו עניינים בשירותים של המסעדה. ק' הביאה לי הקלטה במסעדה ועול

 33של ר.כ ששם היא אומרת לה אפי הזה, הוא מקיים איתי יחסי מין בלי קונדום ואמצעי 

 34 מניעה. 

 35 אחרי הגילוי על ההודעות עם ק', מה את עושה?  ש.
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 1הטלפונים, לפני כן לא ההודעות שראיתי מר' היו הטריגר שפשוט נתנו לי רעיון לפתוח את  ת.

 2חשבתי על זה. אמרתי אני יכולה לפתוח את הטלפון ולמצוא על מלא חומרים, ידעתי על בר 

 3אפי המציא לי מסמכים מזויפים ואמרתי שאני חייבת לפתוח את הניידים כדי ועל ר', 

 4 למצוא מידע, לא היה לי ספק שאמצא מידע שקשור לנשים ורכוש.

 5 צורך היית זקוקה למידע?  באותה נקודת זמן, לאיזה ש.

 6עניין אותי הרכוש בעיקר, ניהלנו מו"מ ואפי סירב לגלות מסמכים והיה לי קשה לחתום על  ת.

 7הסכם בידיעה שהוא משקר אותי ומרמה אותי, גם אחיו היה בהליכי גירושים והם עבדו 

 8 עליה. לא בחלתי בשום אמצעי. 

 9 תספרי לנו על הטלפונים.  ש.

 10מכשירים ישנים שהיו זרוקים בסלון, הייתה שידה מתחת לטלוויזיה והם  6 – 4 –מדובר ב  ת.

 11היו זרוקים שם שנים עם קשקושים, הבנות שלי היו קטנות אז היו משחקות בטלפונים 

 12ומחליפות כיסויים. מדובר במכשירים שקנינו מכספים משותפים. אפי התחיל את הפעילות 

 13ד על תפקיד יו"ר מחוז, הוא קיבל ייעוץ הפוליטית שלו בתחילת הנישואין. הוא התמוד

 14אני  2011שכדאי לו לרכוש טלפון נוסף שיעשה שיחות חשובות, עם תומכים, תורמים, משנת 

 15 מכירה בקיומו של מכשיר נוסף. לפעמים הוא היה בבית, לפעמים ברכב. 

 16 ? אפי טען שעד להליך הגירושים היה לו רק טלפון אחד, מספר אחד. מה עמדתך לגבי זה ש.

 17שקר. כולם ידעו, כולל העובדים שלו שיש לו קו נוסף. הוא ביקש ממני במהלך השנים לרכוש  ת.

 18סים טוקמן ומכשירי טלפון לקו הנוסף. כל מי שמתעסק באבטחת מידע יודע שכדי לחמוק 

 19מהאזנות סתר ורוגלה צריך לעשות שימוש במספר טלפון שהוא לא תחת מנוי מסוים. ברגע 

 20פון שמשויך למנוי מסוים הוא מטרה להאזנות ורוגלה. אני בעצמי שעושים שימוש בטל

 21הייתי קונה סימים וטוקמנים שלא משויכים למספר מנוי מסוים. בנוסף לזה הראו לי עורכי 

 22הדין שאפי הציג שתי קבלות מהמשרד של הטלפונים שפתחתי בטענה שאלה הניידים 

 23ור ולבן. הטלפונים שהיו ברשותי , יש שתי קבלות, סמסונג שח50ת/ –נפתחו, מתייחסת ל 

 24, אפי היה 2013בבית היו כולם בצבע אפור שחור, לא היה צבע לבן אחד. נשארו עם קבלת 

 25אפי  2013חודשים נייד, לא יעלה על הדעת שטלפון שנרכש בשנת  5 – 4 – 3מחליף מדי כל 

 26  .17 – 2016. החומרים בניידים שפתחתי הם משנת 17-ו  16עשה בו שימוש בשנת 

 27 מה את עושה עם הטלפון? ש.

 28שיחות, אחד עם בחור בשם זיו להב, אפי מדבר  2בחומרים שאני שמרתי בניידים יש לפחות  ת.

 29איתו בטלפון ושומעים צלצול בקו השני שאני מתקשרת לאפי ושואלת אותו מתי לרדת. זאת 

 30משפחה, א.ח אומרת שאפי דיבר עם זיו בקו הנוסף. בנוסף יש שיחה עם עורכת דין לדיני 

 31שאומרת לאפי אתה מוסר את המספר ליותר מדי אנשים, הוא כבר לא סודי, בסוף יעלו 

 32 עלינו. אני שמעתי את זה באוזניים שלי.

 33 נחזור לטלפונים. מה את עושה איתם? ש.

 34. הגעתי אליו 18ברגע שהחלטתי לפתוח אותם פניתי למוטי גולן, בתחילת חודש דצמבר  ת.

 35, שמתי אצל המזכירה את הטלפונים ואמרתי שידבר איתי. שמתי לחנות והוא לא היה שם

 36שם מכשיר שלי ישן ששכחתי את הסיסמה הישנה שלו שרציתי שיוריד לי גם תמונות 
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 1וכאלה. מוטי התקשר אליי בערב ושאל מה זה הטלפונים האלה ואמרתי זה טלפונים שלי 

 2י אזרוק את זה אצל ישנים, גם לא היה לי מטענים שלהם, לא התעסקתי עם זה, אמרת

 3מישהו והוא יביא לי דיסק און קי עם כל החומרים. הוא אמר שהוא לא מתעסק עם זה 

 4 ושאבוא לקחת את הטלפונים. 

 5 מה מוטי אמר לך לגבי הטלפונים? ש.

 6 שהוא לא מתעסק בכלל בלהוריד מידע מניידים.  ת.

 7 עלתה טענה שהמכשירים היו בכספת. מה עמדתך? ש.

 8שהם לא היו בכספת, זו הייתה כספת קטנה שהכילה אקדח עם הכדורים  אפי מזמן יודע ת.

 9 ולפעמים כשהיינו טסים לחול הייתי שמה שם תכשיטים. 

 10 איך הכרת את הדס? ש.

 11ורצתה להביא להם את החומרים  10ההיכרות שלי עם הדס היא דרך ק'. היא פנתה לערוץ  ת.

 12המהו ואז היא מיוזמתה פנתה כדי שיפרסמו את הקשר של אפי עם ר'. הבנתי שהם התמ

 13להדס שטייף, היא רצתה שהדס תפרסם את זה אז ק' סיפרה להדס שהיא מכירה אותי 

 14ואנחנו גרות באותה שכונה, הדס ביקשה מק' את הטלפון שלי וק' התקשרה אליי והסכמתי 

 15 לתת את מספר הטלפון. 

 16 למה את רצית להיפגש עם הדס? ש.

 17תי על השקרים והבגידות, כל אדם שהיה פונה אליי, באותה תקופה אחרי כל מה שגילי ת.

 18שהיה אויב מושבע של אפי, כל מי שבא עם מידע על אפי רציתי להקשיב, זה  לרבות ברק כהן

 19 שנים וגיליתי שישנתי עם האויב.  10אדם שאהבתי והייתי נשואה לו 

 20 מה הסיבה להיפגש עם עיתונאית? ש.

 21היא דיברה איתי בטלפון ואמרה שהיא עושה תחקיר על אפי והגיע אליה מידע שיש לאפי  ת.

 22 קשרים עם מתמחות שהוא נותן סיוע ודברים שקשורים ללשכה ורציתי לשמוע. 

 23 תתארי לנו את השיחה הראשונה עם הדס.  ש.

 24פי מאוד קצרה, היא הציגה את עצמה, היא אמרה שהיא עושה תחקיר ויש לה חומר על א ת.

 25 וקבענו שניפגש תוך מספר ימים. 

 26 מתי אתן נפגשות? ש.

 27לא קבענו מועד אבל למחרת היא מסמסת לי שהיא נמצאת במנדרין בבית קפה ואני יכולה  ת.

 28 לבוא. 

 29 תתארי לנו את מעמד הפגישה.  ש.

 30הגעתי לבית קפה, ראיתי את הדס יושבת עם בחור, איך שהיא ראתה שהגעתי היא ניגשה  ת.

 31ו בשולחן אחר מרוחק יותר ושוחחנו. אני דיברתי ודיברתי, סיפרתי לה על מה אליי וישבנ

 32שאני עוברת, על התגליות שגיליתי לבד, זה היה כמו סרט בנטפליקס, באתי להזמין נעליים 

 33, הרגשתי שאני 26וגיליתי על המלון וההברחה בשדה התעופה והוא הסתיר מאהבת בת 

 34 בסרט ושיתפתי אותה. 

 35 ת הפניות שנעשו אלייך מתכנית עובדה לגבי ריאיון שעומד להיות עם אפי. תתארי לנו א ש.
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 1עומרי אייסנהיים הודיע לי שעומדת לצאת כתבה של אפי ורצו גם לצלם אותי על האייטם  ת.

 2הזה, כמובן שסירבתי. משהו שקשור לפרשת נתב"ג ורוצים לשמוע את החלק שלי. 

 3התעממתי עם אפי על זה בזמנו, כעסתי שהוא הולך להתראיין בתכנית טלווזייה שתבייש 

 4 עלייך כלום.  את כולנו והוא אמר אל תדאגי לא אגיד

 5 מה היה בפועל? ש.

 6הוא השפיל אותי ברבים, הוא משפיל אותי תוך כדי שהוא מגן על המאהבת שלו, כאילו אני  ת.

 7נדחפתי לחיים שלהם, הוא רמז ששלחתי חוקרים פרטיים ושהטרדתי אותם ואת המשפחה 

 8 שלה והלכתי למקום העבודה שלה וזה ממש לא נכון. נפגעתי ברמות קשות. 

 9 את מספרת להדס בפגישה לגבי הטלפונים? מה ש.

 10שאני במו"מ עם אפי והיא שאלה אותי אם יש לי אקטואר או רואה חשבון ואמרתי שאני  ת.

 11מנהלת מו"מ בחושך מוחלט והיא ייעצה לי לקחת רו"ח ואקטואר ולא לחתום על הסכם 

 12שיש לי עת את מלוא הזכויות שלי. בסוף השיחה מיוזמתי אמרתי לה מבלי שאני לא יוד

 13בבית מספר ניידים ישנים ושמתי אותם במעבדה לפתוח אותם ואמרו לי שהמעבדה לא 

 14מתעסקת ואני צריכה לחפש מישהו שיפתח לי אותם, הדס אמרה שהיא יכולה לבדוק, היא 

 15שיחות טלפון, אחד לא ענה ואחד אמר  2מכירה חוקרים פרטיים ואנשי סייבר. היא הרימה 

 16מרה רגע אולי אפשר לשאול את יולי ואז היא קראה ליולי שאביא את הטלפונים, היא א

 17שיצטרך לשיחה שלנו, הוא שאל אותי איזה ניידים יש לי ואמרתי לו את הסוג והוא אמר 

 18שזה הליך פשוט, לחבר כבל למחשב והוא יכול לנסות לעזור. בגלל שבאותה נקודה עוד לא 

 19ישהו שיפתח לי את הניידים, ביררתי מספיק מה התחנה הבאה ממוטי גולן ולא איתרתי מ

 20 אמרתי במקום לבזבז זמן אביא את זה ליולי ונראה איך מתקדמים משם. 

 21 מה הדס מבקשת ממך? ש.

 22היא לא ביקשה כלום, היא אמרה אם יהיה מידע מעניין אוכל לעשות בו שימוש ואמרתי לה  ת.

 23והוא ענה שלא אכפת לי. יולי שאל מתי תביאי לי את הניידים ושאלתי איפה הוא גר 

 24ילדים אני לא נוסעת לאשקלון והוא הציע שליח, במעמד  5באשקלון ואמרתי לו אני עם 

 25אותה פגישה התקשרתי לחנות של מוטי גולן ואמרתי להם שביום יומיים הקרובים יגיע 

 26 שליח לקחת את הניידים מטעמי וזה בסדר. 

 27ים, ששטייף עשתה אפי בחקירה שלו טען שהדס ניצלה מצוקה שלך ולקחה את הטלפונ ש.

 28 הכל. מה יש לך להגיד על זה? 

 29זו טענה מגוחכת. הייתי באותה תקופה דרוכה, הייתי ממוקדת, מפוקסת, ניהלתי את  ת.

 30המלחמה של החיים שלי. אני במלחמת הישרדות. אמרתי לאפי כמה פעמים, הוא צריך כל 

 31גלו כמו בוקר להגיד תודה רבה שאני נתקלתי בהדס שטייף במקרה והדברים התגל

 32שהתגלגלו כי אני רציתי לפתוח את כל הטלפונים ורציתי לפרסם את הכל ושיגיד מזל 

 33שהכרתי את הדס שהיא סוג של ריסנה אותי, הכל התנהל בצורה מאוד מתונה בעקבות 

 34 ההתערבות שלה. 

 35 אמרת שתיאמת עם יולי לאסוף את הטלפונים באמצעות שליח. מה קורה בימים הבאים? ש.



 
 לוד-בית המשפט המחוזי מרכז

 2025מרץ  12  שטייף ואח'נוה נ'  4585-02-19 ת"א

 

 227 

 1ידעים חמורים, בעיקר דברים מהיר מאוד, תוך ימים הדס מתקשרת שיש ליולי מהכל היה  ת.

 2שקשורים לנשים, שהוא בגד בי עם עשרות בחורות, הכל היה זריז מאוד וקיבלתי דיסק און 

 3לדצמבר ואחרי  17או  16 –קי עם כל החומרים תוך שבוע שבועיים. אני נפגשתי עם הדס ב 

 4 ת. שבועיים כבר המשטרה הייתה מעורב

 5 אילו חומרים את ראית?  ש.

 6וואו, אני הופתעתי מהכמויות, הבנתי כבר שאפי בגד בי, הופתעתי מכמות הנשים שמצאתי  ת.

 7ילדתי את הבת הרביעית שלי רונה, בתקופה  16, באפריל 2017 – 2016 –בניידים, זה היה ב 

 8, הוא היה 16הזו גיליתי שהוא היה ברומן עם אתי כרייף, הוא מינה אותה לשופטת ביולי 

 9בקשרים מיניים עם נשים שאת חלקן הכרתי וחלקן נשואות, הרבה נשים שקשורות ללשכה, 

 10להיות שופטת, עם כולן אפי פלרטט  אחת רוצה להיות יו"ר פורום דיני משפחה, אחת רוצה

 11והיו מספר נשים שלא קשורות ללשכה, למשל שכנה שלי, עם כולן הוא קיים יחסי מין 

 12והטיס אותן לכנסים באילת. הרגשתי ממש שחייתי עם נוכל ומתחזה, ראיתי התכתבויות 

 13יו של אפי שהוא מתאם מתי חני מגיעה לכנס ומתי חני חוזרת לתל אביב והן היו באות אל

 14 למיטה.

 15 בקשר להליך הגירושים, מה התכוונת לעשות עם החומרים? ש.

 16קיבלתי ייעוץ שברגע שאוכל להוכיח היקף בגידות גדול כמו שאפי עשה אני יכולה לתבוע  ת.

 17כפל כתובה, זה פיצוי על הרמאות ועל השקר. לא מדובר בתקופה של שנה שנתיים שאפי 

 18לה שהבגידות היו הרבה לפני זה, למשל מנסה לתרץ את הבגידות שלו, מהחומרים עו

 19והיא לא הייתה הראשונה ולא השנייה, זה  2013 –בפרשת אתי כרייף היה קשר מיני ב 

 20 התחיל לפני זה.

 21 הדס תיארה בעדותה שלאחר הפגישה עם יולי היא דיברה איתך.  ש.

 22היא הייתה מאוד נסערת בעצמה מהחומרים שראתה, היא הייתה בדרום ממש במקרה  ת.

 23סעתי לניחום אבלים של משפחה ונפגשתי איתה בצומת סילבר, עד הלום, בתחנת דלק ושם נ

 24 היא סיפרה לי על הדברים שראתה. 

 25 מה הדס מבקשת ממך? ש.

 26להיות דיסרקטית, לא לספר ושלא אמהר לחתום על הסכם עם אפי עד שכל האמת תצא  ת.

 27 לאור. 

 28 מה עשית עם הדיסק און קי עם החומרים? ש.

 29ויחסי המין, הייתי אצלה עד  םהפלירטוטיבערב כשהייתי אצל הדס בבית וראיתי את כל  ת.

 30, לקחתי את הדיסק און קי, הייתי אצלה עד אמצע הלילה ולא הייתי מסוגלת אמצע הלילה

 31לראות את זה שוב. שמרתי את זה בבית עד שתקופה לאחר מכן אמרו לה מהמשטרה 

 32 להשמיד את זה. 

 33 און קי? מה עשית עם הדיסק ש.

 34 לקחתי נעל עקב ודפקתי כמו פטיש וזה התרסק.  ת.

 35 אני רוצה לדבר על טענות אפי נוה נגדך בעניין הטלפונים.  ש.
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 1אפי כמובן טען שאני זו שגרמתי לו נזקים ואני האחראית ופרצתי לו לניידים והבאתי  ת.

 2רת את בעלה למפלה אישית וכלכלית שלו והוא הפך מנכס לנטל והוא טען שאני אישה שמוס

 3 לדין מלכות ואני לא זכאית למזונות וכתובה. 

 4 לגבי השתכרות אפי נוה, מה הוא טען בבית הדין? ש.

 5אלף  60 – 50הוא טען שהוא מרוויח הרבה פחות ממה שאני טענתי, שהוא משתכר בסביבות  ת.

 6 ברוטו. משהו כזה. 

 7ניהלתם משפט וזה  אפי טען בחקירה שלו שהוא לא תבע אותך בעניין הטלפונים ולא ש.

 8 הסתיים בהסכם לאחר שחני הבינה את הטעויות שעשתה. 

 9הוא צודק. הוא טוען שפגעתי לו לפרטיות ופרצתי לו לניידים ואולי יעצרו אותו ויהיה כתב  ת.

 10אישום ולכן לא מגיע לי לקבל את הזכויות שלי והייתי כל כך עייפה מכל השנה הזו שעברתי 

 11רציתי לחתום על הסכם, אמרתי אני אקבל פחות מזונות ורכוש  פשוט 2019מהגילוי עד יוני 

 12ואשלם את המחיר ואתחיל דרך חדשה )בוכה( גם אפי אמר שלא יתבע אותי על הפלאפונים, 

 13היום אני בקושי שורדת, ואיפה הוא היום מבחינה כלכלית ואיפה אני היום מבחינה 

 14 כלכלית?

 15 מה היה בהסכם הפשרה? ש.

 16שהוא הרבה פחות ממה שמגיע לי, לא היה חו"ד שמאי, זה היה מו"מ  קבענו סכום של כסף ת.

 17של שוק, זרקו סכום ואמרתי אני יכולה לקנות דירה לי ולחמשת הילדים שלי, נפסקה 

 18 מזונות וגם שם השופטת לא עשתה איתי צדק בלשון המעטה, חתמנו ויתור על תביעות וזהו. 

 19 מה עמדתך?אפי בחקירה שלו התנגד להצגת הסכם הפשרה.  ש.

 20 אין לי בעיה שזה יימסר, גם ככה הפרטיות שלי כבר בכל מקום.  ת.

 21אפי אמר שבעקבות פרשת הטלפונים עשו על הבת הבכורה שלך חרם, היא הייתה בתגרה  ש.

 22 בתי ספר והילדים עברו הטרדות. 3ועברה 

 23ה קצרה אף אחד מכל חמשת הילדים שלי לא היה בטיפול פסיכולוגי. אפי לקח אותם לתקופ ת.

 24להדרכה הורית כדי שיאהבו את בת הזוג החדשה שלו שלא יהיה אכפת לי שהוא ייקח. הבת 

 25אחרי שנתיים בחטיבה היא וחברה שלה שלי סיימה בית ספר יסודי, עברה לחטיבה ו

 26החליטו לעבור לאנקורי, לא מהטרדות ולא הטרידו את הבת שלי, הן עברו משיקולי 

 27 לימודים.

 28 
<#3#> 29 

 30 החלטה

 31 הפסקה.תיערך 

 32 . 11:35הדיון יתחדש בשעה 

 33 העדה מוזהרת שהיא עדיין בחקירה ונאסר עליה לשוחח עם איש בעניין המשפט.

 34 הפרוטוקול נמסר לעיון הצדדים.
<#4#> 35 

 36 במעמד הנוכחים. 12/03/2025, י"ב אדר תשפ"הניתנה והודעה היום 

 37 
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 שופט, סגן הנשיאה, שוורץ אורן
 1 
 2 

 3 לאחר הפסקה:

 4 

 5 ב"כ המדינה : 

 6 הדבר חרה לנו מאוד וזה גרם לנו נזק ברמה הדיונית. ניתנה החלטה ונקבעו הזמנים לחקירות והסדר 

 7 בו נקבעו הזמנים זה הסדר שבית המשפט התכוון שהתקיימו החקירות הנגדיות אבל אנחנו סבורים 

 8 את הסדר הזה  שהפרקטיקה הנוהבגת היא שהתובע חוקר ראשון את יתר הנתבעים ואנחנו מבקשים

 9 של חקירת העדים. ניסינו לחפש התייחסות לנושא של סדר חקירת העדים בפסיקה ובדין, לא מצאנו 

 10 התייחסות. אם אפשר בהתייחסות של המחוקק להתייחס לסדר הבאת העדים שם נקבע שהתובע 

 11 חוקר ראשון, אני סבור שבסדר הראוי של החקירות הנגדיות ראוי שהתובע יחקור ראשון בחקירה 

 12 נגדית כי למעשה האמירות של העד שהם תולדה של חקירה נגדית הם ראיות התובע. אנחנו מבקשים 

 13 שהתובע יחקור ראשון ואחריו יחקרו יתר הנתבעים. אני חושב שיש פה איזון ראוי והוגן כלפי יתר 

 14 הצדדים ביחס לכך שאתמול הותר לתובע לחקור אחרון. אני מבקש שהיום הנתבעים יסיימו את שלב 

 15 בהנגדית.  החקירה

 16 

 17 ב"כ התובע:

 18 בע קיימת לגבי העדה הנוכחית ומרבית העדים האחרים זהות אינטרסים בין נתבעים. בית המשפט ק

 19 שלא הוגש בה ערעור או עיון מחדש את סדר החקירה ולא בכדי, סטייה מהכלל של נתבע שזוהי החלטה 

 20 תהפוך את החקירה הנגדית להמשך חקירה ראשית ותעקוף את הכללים לגבי המגבלות של חקירה 

 21 חוזרת. 

 22 
<#7#> 23 

 24 החלטה

 25 לאחר ששקלתי את בקשת בא כוח המדינה אני רואה לנכון לדחותה. 

 26 . 2.5.2024ראשית, מדובר בהחלטה בענין סדרי עדויות שהתקבלה לפני זמן רב, ביום 

 27)ד( לתקנות סדר הדין 63שנית, סדרי עדויות נקבעו בהתאם לסמכותו של בית המשפט לפי תקנה 

 28 . 2018-האזרחי, תשע"ט

 29ה של שלישית, ובכך עיקר, הדברים לא נקבעו ללא מחשבה אלא נועדו לשמור על אותנטיות התשוב

 30העדים בפרט בהתחשב בכך שחלק משמעותי מהמחלוקת בהליך שלפני היא עובדתית ובהתחשב בכך 

 31 שקיימת קירבת אינטרסים בין הנתבעים. 

 32 לפיכך, הבקשה נדחית. 
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 1 החקירות יישמעו בדיוק לפי המתכונת שנקבעה בישיבת קדם המשפט המסכם. 

 2 
<#8#> 3 

 4 
 5 במעמד הנוכחים. 12/03/2025, י"ב אדר תשפ"הניתנה והודעה היום 

 6 

 
 

 שופט, סגן הנשיאה, שוורץ אורן
 7 
 8 
 9 

 10 לעו"ד שמגר:  חקירה נגדית

 11 

 12אני מבין שאת למעשה יזמת וביקשת מיולי לפתוח את הטלפונים ולהפיק את התכולה  ש.

 13 שלהם. 

 14 נכון.  ת.

 15 האם נכון שאת הרשית ליולי לשתף את הדס בתוכן של הטלפונים ?  ש.

 16 כן בוודאי זה גם עלה בפגישה.  ת.

 17  האם נכון שאת הרשית להדס גם לפרסם את התוכן של הטלפונים ? ש.

 18 נכון.  ת.

 19 האם נכון שהרשית להדס לציין את שמך למשטרה ?  ש.

 20 כן.  ת.

 21את מסרת דומני שתי הודעות במשטרה, ואני מעיין בהודעות האלה. אני מבקש שתאשרי  ש.

 22 קרת באזהרה. את מה שאני רואה שאת לא נח

 23 לא, נתתי עדות פתוחה.  ת.

 24האם נכון שעל פי הבנתך הרשות החוקרת לא חשבה שההתנהלות שלך בפרשה כלומר  ש.

 25מסירת הטלפונים לכניסה בסיבוב הראשון לאותו מר גולן ולאחר מכן ליולי, מעלה איזשהו 

 26 חשד לעבירה. הם לא חשדו כך כנראה. 

 27 ההליך.  בהחלט, זה הרושם שקיבלתי מתחילת ת.

 28האם נכון שגם את באופן אישי לא חשבת בזמן אמת ולא חושבת גם כיום שההתנהלות  ש.

 29סירת הטלפונים בהתחלה לספיישופ  לצורך שלך בכל הפרשה הזו כלומר כפי שאמרתי מ

 30הוצאת התכנים ולאחר מכן המסירה שלהם ליולי לצורך הכניסה והוצאת התכנים, את לא 

 31הם עבירה פלילית או עוולה אזרחית ואילו חשבת כך לא חשבת שכל המעשים שלך יש ב

 32 היית עושה את זה. 
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 1האמת לא התעסקתי בכלל בעניין המשפטי. מבחינתי זה משהו שהייתי חייבת לעשות וגם  ת.

 2 היום לא הייתי פועלת אחרת.

 3את לא שידרת להדס שאת חושבת שיש בפעולות האלה איזשהו עוולה אזרחית או עבירה  ש.

 4 פלילית. 

 5הטלפונים האלה שלי ובבעלותי והכל בסדר, זה גם מה שאמרתי למשטרה מהיום הראשון.  ת.

 6 אם יש בעיה אני אטפל בזה ואנהל משפט גירושין שלי. 

 7כיוון שאת חשבת שהטלפונים האלה הם קניינך ואת יכולה לעשות הכל ואין עבירה  ש.

 8 פלילית. 

 9כן, לא נכנסתי לשאלות משפטיות אז. מבחינתי מותר לי היה להוציא את התכנים. חלה עליי  ת.

 10חובה מוסרית והישרדותית לפתוח את הטלפון לנוכח התנהלות אפי נווה ומה שהוא עשה 

 11למנוע את הזכויות שלי ושל הילדים שלי. מבחינתי זה היה כשר. היו לי מספיק ראיות אז 

 12 ונים האלה. שמצדיקות את פתיחת הטלפ

 13החוקר אומר לך בפתח הדברים  31את לא ביקשת חסינות אבל אני רואה שבהודעה ת/ ש.

 14 244עמוד  31שנשקלת האפשרות להעניק לך חסינות ואת עונה לו ואני מצטט מתוך ת/

 15 , אני מצטט. את מאשרת את הדברים האלה ? 23-24לראיות התובע בשורה 

 16לעניין הזה מלכתחילה הכוונה לא פונה למשטרה,  כן, כשאני אומרת לא הייתי נ כנסת ת.

 17פותחת את כל הטלפונים לבד ועושה מה שצריך לעשות להגן על הזכויות שלי. אני הגעתי 

 18 למשטרה כאזרחית טובה וככה ראיתי את הדברים.

 19אני רוצה לעבור איתך על כמה נקודות ביחס לטלפונים. נקודה ראשונה, הטלפונים לא היו  ש.

 20 רוקים במגירה ללא סים אצלכם בבית. בכספת אלא ז

 21 נכון.  ת.

 22 הילדות שיחקו בהם כצעצועים.  ש.

 23 נכון.  ת.

 24כשהבנות הגיעו לגיל שמשתמשים בטלפונים אמרת בהודאה למשטרה שחשבת להביא  ש.

 25 להם אבל אפי אמר שהם מקולקלים. 

 26 כן, הוא אמר שאין מטענים, כל מני כאלה.  ת.

 27 המנקה שלכם בבית שאל אם הוא יכול לקחת את אחד המכשירים כי הם היו זרוקים שם.  ש.

 28 נכון.  ת.

 29 בתקופה שאפי לא שילם לך מזונות את רצית למכור את הטלפונים ולקבל כסף עבורם.  ש.

 30 נכון.  ת.

 31ואמרת לאחיין שלך כפי שכתוב בהודאה במשטרה שימכור אותם עבורכם. מפנה לעמוד  ש.

245 . 32 

 33 מאשרת.  ת.

 34 –לראיות התובע  244את מסכמת את ההתייחסות לטלפונים האלה, אני מצטט מתוך עמוד  ש.

 35את אומרת אני מספרת את הדברים כדי להמחיש כמה הטלפונים היו . 47שורה  31ת/

 36 חסרי משמעות מבחינתנו עוד פסולת, עוד קשקוש בבית שצריך לסדר ולזרוק. 



 
 לוד-בית המשפט המחוזי מרכז

 2025מרץ  12  שטייף ואח'נוה נ'  4585-02-19 ת"א

 

 232 

 1 מאשרת.  ת.

 2ך ושל אפי לטלפונים האלה הייתה שמדובר במעשה בפסולת כלומר ההתייחסות של ש.

 3 שאפשר לזרוק ולכן מבחינתך את יכולה לעשות בהם כרצונך. 

 4 נכון.  ת.

 5ובעצם מה שאפי נווה שידר לך שמבחינתו הטלפונים הם פסולת ואפשר לעשות מה  ש.

 6 שרוצים בהם. 

 7עליהם, הם שנים זרוקים הם היו כלום ושום דבר, זבל במגירה. לא כל בוקר מדברים  ת.

 8במגירה. כמו שהוא לא דיבר איתי למה השלט המקולקל נמצא המגירה כך גם אף אחד לא 

 9 התייחס לטלפונים במגירה.

 10אפי נווה העיד פה שהסיבה שהוא שמר על הטלפונים היא למקרה שאחת הנשים שהוא  ש.

 11וכל באמצעות היה איתם בקשר תעלה טענה בעתיד לאי הסכמה או פגיעה מינית, הוא י

 12 הטלפונים להזים את הטענה של אותן נשים. האם הוא אמר לך משהו כזה ?

 13הוא לא סיפר לי שהוא בוגד בי, ברור שלא. הוא לא סיפר. מבחינתי היינו זוג ולא חשדתי  ת.

 14 שהוא בוגד בי. ,

 15 

 16 חקירה נגדית לבא כוח המדינה : 

 17 

 18נשאלת על ידי חברי עו"ד שמגר לגבי המחשבה שלך ערב ההחלטה לפתוח את הטלפונים  ש.

 19של  4.2של נווה ואני רוצה להקריא לך משהו מהחקירה שלך. אני מפנה אותך למוצג 

 20, בהודאה שלך. אני מצטט. את 5, נמצא בגיליון 156המדינה מתוך העדות שלך בשורה 

 21ת לדואג לילדים שלך. האם היה בסיס השבת שהרציונאל שלך היה מוסרי. את רצי

 22משפטי שמר נווה חולק עליו אבל בזמן אמת את חשבת שיש לך בסיס משפטי איתן לפתוח 

 23 טלפונים. 

 24בזמנו קיבלתי ייעוץ משפטי ויש פסיקות של בתי דין רבניים שחקר האמת גובר על הזכות  ת.

 25יני הצדק ולאו דווקא לפרטיות. מעבר לזה ידעתי שבתי משפט לענייני משפחה כפופים לד

 26לדיני ראיות ומאחר ואפי לא רצה לגלות דבר נאלצתי לפעול בעצמי למצוא הוכחות. ידעתי 

 27שאם אשיג ראיה שהוא רימה אותי, שיש לו חשבונות בחו"ל והבריח נכסים בית המשפט לא 

 28 יוכל להתעלם מיזה. 

 29 שלו.  שהם מכשירים שלנו, לא דיברו איתך ביחס למכשיר עצמו ואת אומרת ש.

 30 כן.  ת.

 31אבל אני מדבר על מה שהיה בתוך הטלפון. אני ראיתי בעדות הראשית שדלך אמירה  ש.

 32שהיה לכם מייל משותף ושיתפם מידע, המייל היה משותף ושניכם עיינתם בו ולכן כנראה 

 33 שמה שיש לאפי בטלפון הוא משותף. 

 34לי ספק שהיו לי האזנות על ברגע שאפי הוציא פירוט שיחות לראות עם מי אני מדברת ואין  ת.

 35 הטלפון מבחינתי זה היה כך גם לגבי הטלפון שלו, לא ראיתי בזה שוני  .
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 1הזכרת שבמסגרת החקירה העצמאית שעשית על אפי והעסקים שלו גילית שהוא פתח  ש.

 2חברות שעוסקות בהשקעות והוא מונה כדירקטור באותן חברות. את זוכרת מתי הן נפתחו 

? 3 

 4בערך במהלך שנות הנישואין. אני במהלך הגירושין ביקשתי לקבל פירוט  2011-2012בשנת  ת.

 5 ודוחות, לדעת אם יש כספים. זו הייתה חקירה כלכלית כדי לאתר.

 6 מה את יכולה לספר ? ש.

 7אני עשיתי חקירה כלכלית בשביל לאתר נכסים וחברות ולעשות במידע שימוש בהליך  ת.

 8 גירושין. 

 9יך התכתובות של ר'. באותו זמן חוץ מאותן תכתובות עם ר' היו היה שלב שבו מגיעות אלי ש.

 10 עוד שמועות שהגיעו אלייך בקדר לאפי ? 

 11כן הגיעו אליי שמועות בנוגע לא.ח עורכת דין לדיני משפחה ובכללי סיפרו לי אנשים  ת.

 12ועובדים של הלשכה שהם ראו כל מני דברים, בחורות נכנסות לחדרים, שאפי מזמין כרטיסי 

 13 עבור כל הנשים.  טיסה

 14אם אפשר לסכם את ההתרשמות שלך באותם מועדים, השם של אפי לא היה צח ונקי כמו  ש.

 15 שניסו להציג אותו. 

 16במהלך שנות הנישואין שלי מאז פרשת שדה התעופה כאילו כולם התעוררו, כל השמועות  ת.

 17ואז צצה ר'.  הגיעו עד לפתח דלתי. פתאום אני שומעת על עורכות דין שאני מכירה או לא

 18 הכל באותה תקופה, המון שמועות. 

 19 עוד לפני החקירה על פרשיית מין תמורת מינוי.  ש.

 20 ברור זה הרקע שבעקבותיו החלטתי לפתוח את הניידים, בגלל השמועות על הבחורות.  ת.

 21 היו שמועות נוספות שלא קשורות ליחסים שלו עם בחורות.  ש.

 22סיפרו לי שיש לו משרד או חברה בחו"ל, שכאילו במסגרת הנסיעות של הכנסים הוא עושה  ת.

 23 דברים נוספים אבל לא הייתה לי אסמכתא. 

 24 מקרב הקהילה המשפטית ?  ש.

 25 כן אנשים שהיו בקשר איתנו, אנשים התחילו לזמזם.  ת.

 26 

 27 חקירה נגדית לבא כוח התובע: 

 28 

 29עלייך לא מפלצת. לא השתמשתי בביטוי כזה כי יש  אני מודיע לך שבחיים אני לא אמרתי ש.

 30לי שיטה מסוימת. את מוזמנת להראות משפט שאמרתי שלא היה ולא נברא. ראשית, היה 

 31לך הליך גירושין קשה וכואב, מבחינתך הייתה לך מצוקה אישית קשה ואני לא מתווכח 

 32 ך גירושין נכון ?עם זה ומכבד את זה. אני מניח שאת מבינה שאנחנו לא מנהלים כאן הלי

 33 נכון.  ת.

 34ואת יודעת שאפי הגיש את העמדות שלו בבית הדין לענייני משפחה ביחס לקשר שלכם.  ש.

 35 הייתה לו עמדה. 

 36 אוקיי.  ת.
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 1 ובסוף זה הסתיים בהסדר.  ש.

 2 נכון.  ת.

 3אז אנחנו לא ננהל את הליך הגירושין בתביעה הזו בטח לא במעמד צד אחד כי החומר לא  ש.

 4 י בית המשפט כאן. נמצא בפנ

 5 נכון.  ת.

 6 יש לי תחושה של הכנה שלך לעדות אז תספרי לנו עם מי נפגשת בקשר לעדות.  ש.

 7הוזמנתי על ידי משרד עורכי דין נפגשתי עם דודי, יוחאי ומוחמד. הם הראו לי את החקירות  ת.

 8י, שלי במשטרה, הם שאלו אותי מספר שאלות לגבי דברים שאפי העלה, ביקשו התייחסות

 9 וזהו. 

 10 הם הציגו לך דברים שאפי אמר.  ש.

 11 שאלו אותי. כן.  ת.

 12האם במסגרת הדברים שהציגו לך הם הציגו לך את השאלות של חברי עו"ד זילברבוים  ש.

 13. "אני רוצה להציג לך שהאמת 32לפרוטוקול כשהוא חוקר את נווה, שורה  98נניח עמוד 

 14 היא שחני היא אישה אלימה שהעסיקה חוקרים פרטיים והפעילה עליך לחץ ועל ר'". 

 15 הם לא הראו לי את זה.  ת.

 16 והאם ידעת שיש תזה שמוצגת שאת אישה אלימה כמצוטט בפרוטוקול ?  ש.

 17 אלימה שהוצגה על ידי אפי נווה.  אני יודעת שיש תזה שאני אישה ת.

 18 כשאני מראה לך שהאמת היא שאת אישה אלימה מה יש לך להגיד ?  ש.

 19 שהוא חזר על התזה של אפי נווה.  ת.

 20 

 21 ב"כ המדינה: 

 22את הגברת נווה, כנראה הוא רוצה להוציא ממנה דברים אחרים. אני חברי מטעה בצורה בוטה 

 23 הצגתי בחקירה ורואים עמוד קדימה ציטוט של  הדברים שנאמרו על ידי מר נווה בכתב ההגנה. 

 24 להציג את זה כאן כאילו זו העמדה שלנו זה להטעות את העדה. 

 25 

 26 תמונה, זה מן ייעוץ. ביחס לדברים מסוימים שאמרת. אמרת שלא הייתה פסיכולוגית ב ש.

 27 נכון.  ת.

 28האם את לא יודעת שבמשך שנה שלמה יש פסיכולוגית קלינית בשם מרין גידמן שמגיעים  ש.

 29 הילדים אליה? 

 30אחרי שאני ואפי חתמנו על הסכם גירושין אפי ביקש את רשותי לקחת את הילדים למרין  ת.

 31צמו יחד עם בר כץ שעובדת במרכז ד"ר טל ברמת אביב כדי לעבור הדרכה הורית לע

 32והילדים כי מה שקרה הוא הכניס את בר כץ לחיים של הילדים. למיטב זכרוני מדובר 

 33במספר מפגשים שלא ארכו שנה, זה לא לקח שנה, שכל פעם אפי היה נפגש לבד עם מרין, 

 34פעם בר כץ פעם עם כל הילדים בקבוצה, פעם באופן בודד. אחרי תקופה אפי ניסה לחייב 

 35העלויות של הדרכה הורים ואני הגעתי איתו לבית משפט במסגרתו הוא ניסה אותי במחצית 



 
 לוד-בית המשפט המחוזי מרכז

 2025מרץ  12  שטייף ואח'נוה נ'  4585-02-19 ת"א

 

 235 

 1לטעון שאני מונעת מהבת שלי טיפול פסיכולוגי ובית המשפט מחק את התביעה. הילדים לא 

 2 היו בטיפול נקודה. 

 3 האם את יודעת שבר כץ לא הייתה מעולם בטיפול פסיכולוגי ?   ש.

 4 צריך נגיש אותם.  יש קבלות שאומרות שהיא הייתה, אם ת.

 5 האם נכון שלפני מספר חודשים ביקשת להיפגש עם נווה ונפגשתם ?  ש.

 6 כן, הזמנתי אותו לבית שלי על קפה.  ת.

 7 האם ביקשת ממנו שימחק תביעה מסוימת ?  ש.

 8נכון ואני אסביר. לא ביקשתי שימחק. הזמנתי את אפי לראשונה לבית שלי לקפה כי אפי  ת.

 9עשה מעשה מאוד חמור מבחינתי זה חציית קו אדום. הוא לקח את הבת שדלי לרופא א.א.ג 

 10כדי להוציא ממני את מחצית  1והוא זייף קבלה, הוא הוסיף את הספרה ₪  800שילם 

 11 הרומאיותאתה ממשיך עם  שנפרדנושנים אחרי  6-הסכום. אמרתי לו שחמור מאוד ש

 12בתביעת הורה מרכז שהייתה תביעת סרק שהוא הגיש נגדי והשקרים שלך. היה לנו דיון 

 13כחלק ובמסגרת האלימות המשפטית שהוא נוקט נגדי עד היום. אמרתי לו בקטע טוב אפי 

 14גב בגין זיוף חאלס, ובעיניים שלי זה חמור שהוא זייף קבלה. הוא פשוט צפצף עליי וא

 15 הקבלה הגשתי תלונה במשטרה. 

 16 האם נכון שאמרת לו אנא תמחק את התביעה.  ש.

 17לא למחוק, לעשות סולחה. הוא הפסיד בתביעה של הורה מרכז. מדובר על הליך לפני  ת.

 18 שלושה חודשים. 

 19 האם נכון שאפי אמר לך אני לא מוחק ?  ש.

 20 לא נכון.  ת.

 21 גם לא נכון שאמרת שיהיו תוצאות ?  ש.

 22 אמרתי לו בשביל הילדים וביחסים בינינו.  ת.

 23 יש תביעה תלויה ועומדת.  ש.

 24 תביעת נזיקין על וילונות ועציצים שלקחתי לו הוא תבע אותי בחצי מיליון ש"ח.  ת.

 25 האם נכון שביתכם המשותפת סבלה מחרם או נידוי בכיתה ושקראו לך ולנווה לבית הספר ש.

 26 והיא הועברה כיתה. 

 27לא נכון הבת שלי יחד עם החברה הכי טובה שלה רבו עם ילדה מהכיתה והבית ספר הציע  ת.

 28שהבת שלי יחד עם החברה שלי שתיהן יעבור לכיתה, כי היה חיכוך עם ילדה מסוימת. לא 

 29 חרם ומדובר במעבר כיתה של הבת שלי יחד עם החברה הכי טובה שלה. 

 30 ך הם עברו בית ספר. וזמן לא רב אחר כ ש.

 31 נכון לבית ספר אקסטרני.  ת.

 32 אני לא אכנס להסדר ביניכם, נכון שקיבלת מילוני שקלים במזומן, דירת גן ברמת גן ?  ש.

 33 לא קיבלתי, זו אותה דירה של ההורים שלי.  ת.

 34 בחודש מזונות ? ₪  20,000-ו ש.

 35 אני מוכנה להביא פרטים.  ת.

 36 
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 1 :  1ב"כ נתבעת 

 2נווה בחקירה כאן לראות את ההסכם. בחקירתו הוא ענה לי בגסות שזה לא העניין ביקשנו מאפי 

 3 שלי והוא לא יראה לי את ההסכם ושאני אראה לו את ההסכם שלי ואם אני נשוי. 

 4שיביא אותו. עכשיו נשאלות שאלות על ההסכם והוא עכשיו, לאחר שסירב לתת את ההסכם ביקשנו 

 5 מנסה לדלות ולגלות בעצמו מהעדות. 
<#9#> 6 

 7 החלטה

 8 מדובר בחקירה שכנגד. השאלה לגיטימית. 

 9 העדה יכולה לבחור אם להשיב לשאלה או לא. 
<#10#> 10 

 11 במעמד הנוכחים. 12/03/2025, י"ב אדר תשפ"הניתנה והודעה היום 

 12 

 
 

 שופט, סגן הנשיאה, שוורץ אורן
 13 
  14 

 15בנוגע לתהליך שהיה. שמעתי את התשובות שלך בנושא. אני מבין ותעני בקצרה, נוצר  ש.

 16 קשר בינך לבין מתמחה בשם ק' ?

 17 כן.  ת.

 18 ואת ידעת שק' נמצאת בקשר עם הדס ?  ש.

 19 לא , היא לא הייתה בקשר עם הדס. ידעתי בשלב מאוחר יותר.  ת.

 20 ?  10ידעת שק' בשלב כזה או בשלב אחר במשך הזמן העבירה חומרים לערוץ  ש.

 21 כן, ידעתי את זה מק' עצמה.  ת.

 22 ידעת שהיא כעסה על נווה ? ש.

 23 היא סיפרה לי שהיא נכשלה בבחינות.  ת.

 24 אני מבין שהטלפון הראשון הוא מהדס אלייך .  ש.

 25 כן.  ת.

 26. אני מפנה לדברים שלך 204, עמוד 4גיליון מספר  25ת/ 4בחקירה שלך במשטרה בעמוד  ש.

 27 שנפגשת עם הדס ויולי בבית קפה. 

 28 כן.  ת.

 29. מה שאת אומרת 5עמוד  128החל משורה  31אני מפנה להודאה השנייה שלך במשטרה ת/ ש.

 30שוף את זה שק' לקחה את זה צעד קדימה את הסיפור של אותה חברה, והיא רצתה לח

 31 ההתנהלות של אפי. כך היה ? 

 32 כן. אני מצטטת.  ת.

 33 צעד קדימה זה פניות לתקשורת.  ש.
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 1 נכון.  ת.

 2 בפגישה עם הדס יושב מר רוזנברג והיא אומרת לך שיש הרבה חומרים על אפי ועדויות ש.

 3 והיא מעוניינת להיפגש איתך. 

 4 נכון. היא אמרה לי בשיחה טלפונית.  ת.

 5האם נכון לומר שאת מעולם לא חיפשת שום עיתונאי או כלי תקשורת במטרה להכפיש את  ש.

 6 אפי, להשפיל אותו או לפרסם דברים עליו ? 

 7 תלוי באיזו תקופה. התקופה שפגשתי את הדס אז כן ועוד איך. יש לי גם הסבר למה.  ת.

 8שזה על רקע שואלים אותך ואת ממקמת את התקופה  297שורה  10עמוד  31מפנה לת/ ש.

 9מאבק הגירושין והשיחה עם הדס, ואת אומרת שהדס היא זו שיצרה איתך קשר ואת לא 

 10 חיפשת מעולם ואני מצטט. זו הייתה עמדתך ואת מאשרת ? 

 11עד שפגשתי את הדס. אני לא עשיתי פעולה אקטיבית ולא הרמתי טלפונים לעיתונים בשביל  ת.

 12ע שנודע לי והתגלה בפניי העולם המלא של להתראיין ולהכפיש אותו או לפרסם. ואז, ברג

 13 המעשים שלו דעתי השתנתה. 

 14 נדבר על יולי רוזנברג. אנחנו יודעים שהוא היה באותו מקום.  ש.

 15 נכון.  ת.

 16 האם את יודעת שמי שהביאה אותו לפגישה הייתה הדס ?  ש.

 17שבים ביחד כן אני נפגשתי עם הדס מבחינתי, אני לא ידעתי שהוא שם אבל ראיתי אותם יו ת.

 18 ואני קבעתי איתה.

 19שהוא היה שם ושאתם מדברות ושהוא יושב איתכן  2בעמוד  23יולי אמר בהודאה שלו ת/ ש.

 20 אבל הוא לא כל כך מרוכז. 

 21לא נכון הוא ישב כמה שולחנות לידנו. לא ישבתי איתו הוא גבר זר למה שאני אשב ואספר  ת.

 22 לו דברים אינטימיים על המשפחה שלי ? 

 23את מדברת על הפגישה ואת אומרת שהגעת למלון, ראית  222שורה  7עמוד  31לת/מפנה  ש.

 24 שיושבים שם היא ובחור בשם יולי, היא אמרה לי שהוא עוזר. במה הוא בא לעזור ? 

 25 אין לי מושג, לא שאלת אותה במה הוא עוזר לה.  ת.

 26יש פגישה משולשת. אני שואל שאת אמרת שהיא אמרה לך שהוא עוזר. אנחנו יודעים  ש.

 27 שהנושא ייכנס מהר מאוד לטלפונים ולחומר שישנו. 

 28הוא עוזר לה אולי במערכת של העיתון, אולי הוא חבר שלה משכבר הימים, אני לא שאלתי  ת.

 29 במה הוא עוזר לה.

 30סיפור שהדס ויולי ישבו ביחד ואת הגעת ואז ין גם בהודאה שלך וגם בהודאה של יולי א ש.

 31 התפצלתם, לא את ולא הוא אומרים כך. 

 32הגעתי לבית הקפה להיפגש עם הדס שטייף שאותה מעולם לא ראיתי, לא הכרתי ולא  ת.

 33שמעתי עליה. ק' אמרה לי לעשות עליה גוגל. ראיתי שהיא יושבת עם יולי בבית הקפה, 

 34ה לי חצי חיבוק או נשיקה והתיישבנו בשולחן נפרד, כשהיא ראתה אותי היא התרוממה נתנ

 35דיברנו שיחת נשים ורק בשלב מסוים שאני העלתי את עניין הניידים היא עשתה טלפונים 
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 1לחוקר או למעבדה ואז היא אמרה אולי יולי יכול לעזור והוא הצטרף. איזו סיבה יש לי 

 2 ם עלי. לשבת עם אישה שאני לא מכירה וגבר שאני לא מכירה ולספר לה

 3 אמרת שהיא עשתה טלפון או שניים, ויולי יכול לעזור. באיזה מובן ?  ש.

 4 מכיר מעבדה, מכיר אנשי סייבר.  ת.

 5 לפרוץ ?  ש.

 6 כן.  ת.

 7 באותה פגישה הדס שואלת אותך אם יש לך חומרים על אפי ?  ש.

 8אם אני יודעת דברים שקשורים לנכסים במהלך משפט הגירושין שלי, היא הייתה בהלם  ת.

 9 שאני הולכת לחתום על הסכם בלי שמאי ואקטואר. 

 10 . 31ת/ 14שורה  5מפנה לעמוד  ש.

 11אני מצטטת. תוך כדי שיחה הדס אומרת לי שאני לא יכולה לחתום כל על הסכם ולא עשיתי  ת.

 12א שואלת אותי אם יש לי חומרים על אפי והכוונה לעניין שמאות ולא ראיתי מסמכים והי

 13 . 139-141רכוש. מצטטת מתוך שורה 

 14אם אני אאפיין מה שאמרת גם עכשיו וגם בחקירה ראשית את חיפשת בראש ובראשונה  ש.

 15 מידע פיננסי, רכושי, זו הייתה המטרה המרכזית שלך. 

 16 בד בבד עם נשים.  ת.

 17א הנשים. קודם פיננסי ואז נשים. ראינו בחקירה של אמרת בסדר החשיבות לגבי נוש ש.

 18 הדס. 

 19 כל כך הרבה נשים אז שמעתי נשים ועכשיו אני רוצה כסף.  ת.

 20 המוטיבציה שלך הייתה ..  ש.

 21 לא מוטיבציה, אחרי שהיו לי כל כך הרבה חומרים על נשים אני רוצה לראות איפה הכסף.  ת.

 22 נכון ?  יש לך שתי מטרות, כלכלי ולדעת על נשים ש.

 23 נכון.  ת.

 24אין לך שום מטרה פוליטיקאים, שופטים, דברים מהסוג הזה לא היו קשורים בעניין  ש.

 25 שלך?

 26אני ידעתי על שני רומנים. אחד עם בר כץ ואז הגיעו אליי החומרים של ר' שזה קשור בקשר  ת.

 27שנים  שהוא עשה עוד  10ה. בנוסף לזה אני ידעתי מכוח היותי נשואה לאפי נווה ישיר ללשכ

 28כמה דברים שקשורים במסגרת תפקידו הציבורי ואז אני העלתי בדעתי שאולי אמצא 

 29 חומרים שקשורים ללשכה. הרגיז וקומם אותי שאפי שכב עם מתמחה ועזר לה מול הלשכה. 

 30עניינים אינטימיים. אני מנסה לאפיין את זה.  שאלתי על פוליטיקאים. לא דיברתי על ש.

 31אמרת פיננסי ונשים. יש כללים על פי דין מה מותר ומה אסור. עכשיו נתקדם. האם את 

 32יודעת שהדס אפיינה אותך שהיא מבינה שאת בחורה במצוקה, שאת נקודת חולשה שעם 

 33 קצת לחץ את יכולה לעשות נזק  למה שהדס חושבת שאפשר לגלות. 

 34 ד שמעתי שזה מה שהיא אמרה עליי בחקירה במשטרה שהדברים פורסמו. בדיעב ת.

 35 את זה הדס לא שיתפה אותך.  ש.

 36 לא, היא לא אמרה שאני בחורה במצוקה.  ת.
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 1ויותר מזה שתעשי נזק הכוונה להוציא לפרסום ביחס לחומרים שהיא חושדת שאפשר  ש.

 2 לגלות. 

 3 היא לא אמרה לי.  ת.

 4 ממשיכה איתך קשר יומיומי בגלל הסיבה הזו ?  היא גם לא אמרה לך שהיא ש.

 5 לא. אני הייתי איתה בקשר יומיומי. היא לא שיתפה אותי.  ת.

 6בנוגע לטלפונים. אני אומר לך שאין ויכוח לגבי דיאלוג קנייני. מדברים פה על המידע  ש.

 7שאצור במכשירים סלולריים. בצד של הרכישה, האם את יודעת שהמשרד המשותף רכש 

 8  השנים את המכשירים ? לאורך

 9 לא. את המכשירים נשוא התביעה לא.  ת.

 10 זה ביחס למכשירים שנמצאו בידי המשטרה ?  50ת/-הקבלות שהבאנו ב ש.

 11 לא, היה גלקסי בצבע לבן ואף אחד מהמכשירים במשטרה לא היו בצבע לבן.  ת.

 12 היה פה גם נווה, גם אטיאס, הם אומרים שהמשרד רוכש את המכשירים.  ש.

 13עורכי דין, בשגרה הוא היה רוכש מכשירים ניידים לעובדים  20המשרד הוא משרד של  ת.

 14 ולשותפים. גם לי. בגלל שאפי רצה להימנע מהאזנות סתר היינו רוכשים מכשירים בנפרד. 

 15 לפון שלך, מבחינתך המכשיר והמידע בו הוא שלך. רד רכש את מכשיר הטשזה שהמ ש.

 16 בגדול כן.  ת.

 17 ה להגיש ששותף במשרד יגיד שזה שלו. את לא יכול ש.

 18 שאלה תיאורטית, כן.  ת.

 19 המידע במכשיר שלך הוא שלך ?  ש.

 20 בגדול כן.  ת.

 21האם את זוכרת שהדס הגישה הליך לבית המשפט השלום בתל אביב לקבל את  ש.

 22 המכשירים ?

 23 כן.  ת.

 24 האם את זוכרת שהגשתן תצהיר בתמיכה לבקשה של שטייף ?  ש.

 25 נכון.  ת.

 26האם את יודעת כשאפי עזב את הדירה המשותפת שלכם הוא הגיע מפעם לפעם כדי  ש.

 27 לאסוף את הרכוש שלו. 

 28 היה לו מפתח מתי שהוא רוצה.  ת.

 29 בתצהיר שלך אמר שהוא נטל את הכל בפעם אחת.  ש.

 30 הוא לקח את מרבית הדברים בפעם אחת והגיע בטפטופים לקחת דברים.  ת.

 31לקבל את הטלפונים, אני חושב שזה שיא החוצפה. בית  הדס מגישה בקשה שהיא רוצה ש.

 32 המשפט דחה את הבקשה נכון ? 

 33 נכון.  ת.

 34מדברים על המידע שנמצא שם, תכתובות ₪  300אנחנו לא עוסקים במכשירים של  ש.

 35 והקלטות. 

 36 נכון. ת.
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 1 יש לך טענה שאת הבעלים ומתוקף הבעלות שלך, מה פתאום שטייף מגישה בקשה כזו ?  ש.

 2 אני זוכרת שהיא הגישה בקשה שצריך להחזיר את המכשירים אליי. ת.

 3 האם את יודעת שבית המשפט דחה את הבקשה ?  ש.

 4 נכון הוא גם קבע דברים מעניינים שם.  ת.

 5 את לא היית שם ?  ש.

 6 היו עיתונאים ולא רציתי להגיע.  ת.

 7 בית המשפט קבע שהדיון ביחס לתכנים ולא ביחס לחפץ.  ש.

 8 גם וגם.  ת.

 9 האם את מסכימה שהטלפונים שהושארו בדירה היו בשימושו של אפי ?  ש.

 10 אחד בשימוש שלי האמת, נכון. השאר בשימוש של אפי.  ת.

 11 האם נכון שבין ההודאה הראשונה לשנייה שלך במשטרה ביקשת חסינות ?  ש.

 12י הם אמרו שהם גובים ממנ 2019לא ביקשתי. לא דיברתי איתם מעולם, בחודש אוגוסט  ת.

 13 שה.קעדות ורוצים לתת לי חסינות וכנראה שהדס בי

 14 שאומרים שם שרוצים לתת לך.  1שורה  31מפנה לת/ ש.

 15 הם מיוזמתם רצו לתת לי.  ת.

 16 האם ידעת שהדס ביקשה חסינות ?  ש.

 17 לא.  ת.

 18  היא לא שיתפה אותך ? ש.

 19חסינות. אני לא. אחרי שעצרו את אפי הוא הגיש תלונה במשטרה והיה מכתב איך נתנו לה  ת.

 20 לא ביקשתי חסינות מעולם. 

 21 המשטרה על דעת עצמה הודיעה לך שהיא שוקלת לתת חסינות.  ש.

 22, הסיבה שאני באתי באוגוסט לתת עדות זה בעקבות 2019קראו לי לעדות פתוחה בינואר  ת.

 23תלונה של אפי על הדלפת החומרים. אם אפי לא היה מגיש תלונה לא הייתי מגיעה עוד פעם 

 24 למשטרה ולא היו נותנים לי את המבוא הזה  לתת לי חסינות.

 25שהבאת למעבדה אמרת שזה מכשיר  8את אומרת שאייפון  5בהודאה השנייה שלך בעמוד  ש.

 26 אישי שלך. 

 27 בחקירה הזו אני מדברת על מה מסרתי לספייסשוק.  ת.

 28 שהבאת למעבדה זה מכשירך האישי.  8אמרת שאייפון  ש.

 29 נכון.  ת.

 30 למכשירים האחרים את אומרת שלא ראית בעיה עם פתיחת הטלפונים של אפי.  וביחס ש.

 31 נכון.  ת.

 32 את הלכת למר גולן ש.

 33 נכון.  ת.

 34 , יש אישור לגבי בדיקת מכשיר סלולר. 31יש טופס הצהרת לקוח, סוף ת/ ש.

 35 נכון.  ת.

 36 . 241אני מבין שחתמת או לא חתמת ? עמוד  ש.
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 1 זה לא חתימה שלי ולא השם שלי כתוב חני נווה ולא חני נוה.  ת.

 2 הרשית לו לפתוח ?  ש.

 3אני באתי למזכירה ושמתי לב בדלפק לא חתמתי על שום דבר, אמרו שהוא יהיה בערב  ת.

 4 ואמרתי שידבר איתי. הבאתי לה את השקית עם הטלפונים ככה. אני לא חתמתי. 

 5 וק הגנת הפרטיות רק בעל המכשיר .. את מבינה את הטופס שאומר שבגלל ח ש.

 6 אני לא חתמתי על הטופס. לא קראתי בחיים את הטופס.  ת.

 7  הטלפונים שהיו בשימוש מר נווה היו מוגנים בסיסמה נכון ? ש.

 8יכול להיות, לא היה לי את המטען שלהם אז לא הטענתי אבל הסקתי שיש להם סיסמה.  ת.

 9 שמישהו יוריד לי את זה לדיסקאוןקי.  רים מסוגים שונים. רציתיהיו כמה מכשי

 10 לקחת לתהליך מורכב של פריצה, זה לא סיפורו של מטען.  ש.

 11אני לא טכנולוגית רציתי שמישהו יוריד את המידע בטלפונים לדיסקאוןקי. בזמן אמת לא  ת.

 12ידעתי שהם מוגנים בסיסמה. יכול להיות שבאמת הייתה סיסמה, הנחתי שכן אבל לא 

 13 . ידעתי בוודאות

 14 כשאת הולכת לגולן את אומרת לו שכחתי את הסיסמה. את זוכרת ?  ש.

 15כן. הוא שאל אותי הטלפונים עם סיסמה, אמרתי שאני מניחה שכן והוא אמר שהוא לא  ת.

 16מתעסק בזה ושאני אגיע לקחת אותם. אם זה היה רק לחבר מטען אז הוא היה מוכר לי 

 17 מטען. 

 18 וכשהוא אמר שהוא לא מתכוון לפתוח כנראה הסקת שהם מוגנים בסיסמה.  ש.

 19הוא שאל אותי, אמרתי לו שאני מניחה שכן והוא אמר לי לבוא לקחת שהוא לא מתעסק  ת.

 20 בזה. 

 21  גולן אמר שהם לא מתעסקים בדבר כזה נכון ? ש.

 22 נכון.  ת.

 23יש הרבה מאוד התכתבויות . 218משורה  31ת/ 7-8אני עובר להודאה השנייה שלך בעמוד  ש.

 24יש תיאור של הפגישה  18שאומרים שמעניין אותך פיננסי ואז קשרים אינטימיים. בשורה 

 25 שלכם נכון ?

 26 נכון.  ת.

 27ואז מה שעולה מתצהירך בעניין הזה זה שהיא אומרת לך שלה יש הרבה מאוד חומרים על  ש.

 28 אפי. 

 29 הדס שטייף אמרה לי את זה בטלפון.  ת.

 30שהחומרים שהיא מתייחסת אליהם הם שמועות שהתייחסה בעדות שלה ובחקירות  ש.

 31 במשטרה לגבי קשר של אפי עם נשים נכון ? 

 32 זה הנושא.  ת.

 33 וגם בשיחה ביניכן יש דיון בסוגיה הפיננסית נכון ? ש.

 34 כן, בפגישה במסעדה.  ת.

 35וי במחלוקת. מבחינתך הפריצה לטלפונים נעשתה על ידי מר יולי רוזנברג. זה לא עניין שנ ש.

 36 נועדה לדלות מידע לגבי שני העניינים האלה, פיננסי וקשר אינטימי עם נשים. 
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 1, הטבות. דברים עוד כל מני דברים שהיו לי בראש. על מתמחות, מה הוא עזר להןכן, ו ת.

 2 שקשורים לפעילות הציבורית שלו, הטבות שהוא נתן, הטבות שהוא נתן למתמחות. 

 3 גירושין קשה עם נווה ? יש לך סכסוך  .ש

 4 כו.  ת.

 5 ואת אומרת שאם יש עניין רכושי את רוצה לדעת.  ש.

 6 כן.  ת.

 7 ואם יש לו קשר אינטימי עם נשים את גם רוצה לדעת.  ש.

 8 כן. בשביל עצמי, איך חייתי.  ת.

 9 אני מסכים שכבת זוג רצית לדעת מה היה לעניין משפטי רצית לדעת מה היה.  ש.

 10 נכון.  ת.

 11 אבל דברים אחרים פוליטיקאים, עיתונאים, הם לא קשורים להליך הגירושין שלך.  ש.

 12באותה עת אחרי שאפי הכפיש אותי וסיפר עליי שקרים ושאני בחורה אלימה אני מאוד  ת.

 13רציתי לחשוף את פרצופו האמיתי של ראש לשכת עורכי הדין. אמרתי לו מספר פעמים 

 14. הוא גם ציטט אותי. הכעיס אותי איך אדם שהוא יהיה יושב ראש לשכת בתי השימוש

 15 שמשקר ומרמה הוא ראש לשכה. 

 16אנחנו יודעים מהחקירה הראשית שלך שהדס שיתפה אותך בהקלטות של שיחות שהיא  ש.

 17 נתנה לך. 

 18 חומרים של הניידים. היה לי ערב מעניין איתה.  ת.

 19מרים של נווה, אני רוצה לדעת מה היה באותו ערב, היא השמיעה לך הקלטות מהחו ש.

 20 הראתה לך עוד מסמכים. 

 21 כן, הודעות ווצאפ.  ת.

 22 מהטלפונים של נווה ?  ש.

 23 כן.  ת.

 24 אגב היא הראתה לך נתונים לגבי פוליטיקאים, שופטים ?  ש.

 25 כן, אתי כרייף, התפקדות הבית היהודי וטובה צימוקי.  ת.

 26  איך היא מראה לך את זה ? ש.

 27בלפטופ, דיסק און קי. בסוף מספר השעות היא הוציאה את הדיסק און קי ואמרה לי שזה  ת.

 28 שלך. 

 29. את שואלת אותה 243-244עמוד  8עמוד  31מבחינתך אמרת בהודאה שלך השנייה ת/ ש.

 30 מאיפה יש לה את זה. 

 31 הייתי בהלם.  ת.

 32אומרת  את אומרת שלא הבנת שזה חומרים שיצאו מהטלפונים, היית בהלם, ואת ש.

 33 שהאמנת שיש דברים פיננסים. 

 34 נכון.  ת.

 35י חשבת שיש פיננסי, אולי אישה שתיים ואת מגלה טובה צימוקי, היה לך הלם מוחלט כ ש.

 36 פוליטיקאים, בית יהודי. 
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 1נכון. אגב, הייתי בטוחה. לא פתחתנו את כל הניידים ואולי הייתי מוצאת את מה שאני  ת.

 2 מחפשת. 

 3 את העניין הרכושי.  ש.

 4 כן גם הרכוש.  ת.

 5 קיבלת דיסק און קי ופתחת אותו אחרי שקיבלת אותו ?  ש.

 6 לא  יכולתי להסתכל.  ת.

 7 בדיסק און קי היו גם הקלטות.  ש.

 8 כן אצל הדס.  ת.

 9 כל זה התגלם בדיסק און קי.  ש.

 10 כן נכון.  ת.

 11 האם נכון יהיה לומר שבאותו שלב את היית שבר כלי ? ש.

 12מי שמכיר אותי אני מרוקאית חזקה הייתי מאוד עצובה אני מודה, אף פעם לא הייתי שבר  ת.

 13כלי גם שעברתי את המשברים הכי גדולים של החיים שלי, הבת שלי הייתה חולה ועברתי 

 14הרבה. תפקדתי והייתי בהריון באריאל שהבת שלי הייתה מאושפזת לפני השתלת לב, לא 

 15 הייתי שבר כלי הייתי עצובה. 

 16. את אומרת שאת 135-136שורה  31, ת/5אני רוצה להראות לך את ההודאה שלך בעמוד  ש.

 17באותה תקופה שבר כלי, לחוצה ומרומה והדס מוסיפה עוד. אני מבין ממה שאת מתארת 

 18 את עצמך באותו שלב, הדס אמרה שהיא זיהתה בחורה במצוקה. 

 19 מצוקה זה שבר כלי ?  ת.

 20 תקופה זה אפיון שלך. את אפיינת את עצמך באותה  ש.

 21 אמרתי זו המילה שעשיתי בה שימוש.  ת.

 22 האם נכון שהדס בתהליך שהיה לכן התעקשת לקבל חומרים פיננסים ?  ש.

 23זה היה בפרק זמן בתקופה של שבוע וחצי מהרגע שיולי לקח את הניידים עד שקיבלתי את  ת.

 24 י לדעת. הדיסק און קי והיא דיווחה לי בזמן הזה מה יש בחומרים, רצית

 25היא מעדכנת אותך שיש נשים ויש נשים. את אומרת לה שהבנת ובסדר תני לי חומר  ש.

 26 פיננסי. 

 27 אם אין אז אין.  ת.

 28את כותבת לה שאת מחכה לחומרים פיננסים. היא אומרת שהם על זה. את זוכרת את אופי  ש.

 29 השיח ? 

 30י ערב חתימה ופחדתי לחתום כן, זה היה אופי השיח כי עד שקיבלתי אתה דיסק און קי היית ת.

 31ם יש משהו שאני יכולה לקבל כשאין לי אינפורמציה פיננסית ביד, רציתי כל הזמן לדעת א

 32 עכשיו. 

 33 זה נכון שנוה במסגרת ההסכם ביניכם ויתר על טענות כלפיך? ש.

 34 זה היה ויתור הדדי.  ת.

 35 חלק מהטענות שלו התייחסו למעורבות שלך בנושא הטלפונים?  ש.

 36 כן. הוא לא ויתר, הוא קיבל תמורה מלאה.  ת.
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 1 אז יש ויתור על טענות, כולל על הליכים שבענין הזה?  ש.

 2 כן.  ת.

 3 מי שהכיר לך את יולי זו הייתה הדס? –שאלה אחרונה  ש.

 4 כן.  ת.

 5 לגבי תוצרי הבדיקה של יוליוס את היית בקשר רק עם הדס? ש.

 6 כן.  ת.

 7 לא היית בקשר ישיר עם רוזנברג אלא הדס הייתה?  ש.

 8כן, ומיד לאחר מכן גם נפגשתי איתו, לאחר שקיבלתי את הדיסק און קי, הכל היה זריז  ת.

 9ורציתי לשאול אותו, עניין אותי ההליך ולמה לא נפתחו יתר הטלפונים, הוא אמר שהם היו 

 10 תקולים מקולקלים. 

 11בירים לך לדיסק און קי, החומרים התקבלו מיולי לגבי קבלת החומרים עצמם ומה שמע ש.

 12 להדס?

 13כן, הוא נתן לה דיסק און קי וזה היה ברשותי. הוא התגורר באותה עת באשקלון, לא היה לי  ת.

 14 זמן לנסוע אליו ולקחת את החומר. 

 15 המידע בטלפונים הוא של אפי נוה? ש.

 16 כן.  ת.

 17 זה ברור גם להדס? ש.

 18 ניין אותי מה היא הבינה ולא הבינה.אני מדברת בשם עצמי. לא ע ת.

 19 שיתפו אותך שגל"צ עומדים לעשות שבוע שידורים מיוחד על זה? ש.

 20כן, היא אמרה לי שזה יהיה בפרקים ושהם ישדרו אותו כל פעם פרק ואמרתי שכן, שיתלו  ת.

 21 אותו בכיכר העיר כי מגיע לו אחרי כל מה שהוא עשה לי. 

 22 

 23 :1חקירה חוזרת לב"כ הנתבעת 

 24 נשאלת על הסכם הפשרה. תתארי לנו מה סכום הנכסים שאפי יצא איתם? ש.

 25 הוא נשאר עם רוב הרכוש. ת.

 26 נשאלת על האמירה של הדס של בחורה במצוקה. מה דעתך על זה? ש.

 27הדס היא לא פסיכולוגית ואני לא שולטת באיך היא קלטה אותי, גם לא הייתה לה היכרות  ת.

 28 איתי לפני. לא הייתי מסכימה עם האמרה הזו שאני הייתי במצוקה. 

 29שאלו אותך לגבי התצהיר בבקשה להשבת תפוסים ושאלו אותך איך יכול להיות שאת  ש.

 30 , מה ביקשת?13 – 11 מבקשת להחזיר תפוסים לידי שטייף, מפנה לסעיפים

 31 א לידי הדס. ביקשתי שיחזירו את הטלפונים לידי, מצטטת. הח"מ זו אני. ל ת.

 32 ?13ומה כתוב בסעיף  ש.

 33 מצטטת.  ת.

 34 

 35 העדה:

 36 אבקש לפסוק את שכרי. 
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 1 
<#11#> 2 

 3 החלטה

 4לתשלום מתוך העירבון שהפקידה הנתבעת ₪  1,000הנני פוסק את שכרה של העדה, גב' חני נוה, בסך 

 5 בקופת בית המשפט. 1

 6 
<#12#> 7 

 8 
 9 במעמד הנוכחים. 12/03/2025, י"ב אדר תשפ"הניתנה והודעה היום 

 10 

 
 

 שופט, סגן הנשיאה, שוורץ אורן
 11 
 12 

 13 לאחר שהוזהר כחוק:יצחק טוניק מר 

 14 ערכתי חוות הדעת. 

 15 .1חוות הדעת מוגשת ומסומנת נ/

 16 

 17 חקירה נגדית לב"כ המדינה:

 18אתה זומנת לפה כמומחה, אתה מצהיר שהמומחיות שלך מגיעה מכך שאתה עיתונאי,   ש.

 19 שדרן רדיו ופיקדת על גל"צ. 

 20 כן.  ת.

 21לחוות דעתך  8קראתי את חוות דעתך ואני אגע בדברים שייתכן שאנו חלוקים בהם. בסעיף  ש.

 22התאם אתה מתייחס לטענות שלא עלו במסגרת ההליך כאן, מצטט. אני חולק על עמדתך. ב

 23לחוק השיפוט הצבאי הייעוץ המשפטי לתחנת גל"צ ניתן ע"י  178להוראות סעיף 

 24לקוח. אני מנסה לברר מה הבסיס  –הפרקליטות הצבאי, ייעוץ זה לא מקים יחסי עו"ד 

 25 לחו"ד. האם אתה עו"ד? 8למומחיות שלך ביחס לנטען בסעיף 

 26 לא.  ת.

 27 יש לך השכלה משפטית? ש.

 28 לא.  ת.

 29 עם בוועדות אתיקה של לשכת עורכי הדין וכדומה?לא ישבת אף פ ש.

 30 לא. ת.

 31 בעניין הזה שהוא עניין משפטי אין לך מומחיות? ש.

 32המומחיות שלי היא מתוקף הפרקטיקה שאני מכיר אותה היטב לאורך הרבה שנים וגל"צ  ת.

 33 פועלת גם מתוקף חוק רשות השידור שעוסק בעיקר ביחסים שקשורים לשידור. 
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 1לקוח בין אנשי הפרקליטות  –נך לא עסקת בסוגיה הזו של יחסי עו"ד מתוקף ניסיו ש.

 2הצבאית לבין בעלי תפקידים בגופי הצבא. אין איזה דיון, איזה שולחן עגול בעניין 

 3 הספציפי הזה? 

 4 השאלה לא רלוונטית.  ת.

 5 היא רלוונטית עבורי. ש.

 6ור לתוכן שיבין שכל מה שקאני לא יודע מה זה גופי הצבא, אם נקרא את החוק לגבי גל"צ  ת.

 7השידור. מתוקף תפקידי ולחדשות גל"צ לא קשורה לחוק השיפוט הצבאי אלא לחוק 

 8התעסקתי רבות פעמים בקבלת סיוע משפטי לכל מיני נושאים שניתן לתחנה, למפקדיו, 

 9 ובעיקר לשדרים.

 10 לקוח?  –האם התקיים דיון בראשותך בתחנה שעניינו יחסי עו"ד  ש.

 11דיון כזה מכיוון שזה מסוג הדברים שהם ברורים מאליו. התקיימו הרבה לא התקיים  ת.

 12 שיחות עם היועמ"ש של הצבא, עם הפצ"ר.

 13מה ששנוי במחלוקת זה האם הדס ביצעה עבירה פלילית לשם  –אשאל שאלה תאורטית  ש.

 14קבלת המידע, אבל נצא מנקודת הנחה שיש עיתונאי שמבצע עבירה פלילית לצורך קבלת 

 15אתה סבור שעדיין עיתונאי שביצע עבירה עומדות לו ההגנות מחוק הגנת  מידע. האם

 16 הפרטיות?

 17כמפקד תחנה אם הייתי סבור, והשאלה היא היפותטית ואני גם פחות בקיא בפרטים כאן,  ת.

 18 אם עולה סיפור כזה ועיתונאי עבר עבירה, לא הייתי נותן לו להמשיך. 

 19ט. תסכים איתי כי זה נכון כל עוד העיתונאי לחוות דעתך אתה קובע ואני מצט 10בסעיף  ש.

 20 לא היה שותף לביצוע עבירת ההדלפה אלא רק קיבל חומרים?

 21אני לא יודע למה אתה מתכוון בשותף לעבירת הדלפה, ההדלפות זה לב ליבה של  ת.

 22הדמוקרטיה, בלי הדלפות אין עיתונות ואין גם מערכת משפט. עיתונאי מקבל הדלפה 

 23 בדיוק מה שכתבתי בסעיף.  והמדליף הוא מדליף,

 24אתה טוען כי מאחר וגב' שטייף לא פוטרה או הועמדה לדין הדבר מלמד כי תחנת גל"צ  ש.

 25קיבלה על עצמה אחריות לפעולות שטייף והיא שלוחה של המערכת. אתה משתמש במילה 

 26שלוחה שזה ביטוי משפטי, יש לו משמעויות משפטיות ואני שואל מכוח מה אתה קובע 

 27 עה שהיא עמדה משפטית, מה הבסיס לקביעתך?את הקבי

 28לא התיימרתי לקבוע קביעות משפטיות, דיברתי על הפרקטיקה וברגע שעיתונאי בא עם  ת.

 29סיפור, קל וחומר כשמדובר בתחקיר עיתונאי מורכב ושותפים לדיונים גם עורך התכנית 

 30 לעניין.ורך הראשי שהוא מפקד התחנה ומערבים יועמ"ש מרגע זה כולם שותפים והע

 31 הכל תחת סייג שאותו עיתונאי לא ביצע עבירה פלילית. ש.

 32אני מניח שכמוני גם מפקד התחנה או כל אחד אחר אם היה יודע שעיתונאי היה מבצע  ת.

 33 עבירה הוא לא היה נותן את ידו כי כולם חבילה אחת והאחריות היא על כולם. 

 34 

 35 חקירה נגדית לב"כ התובע:

 36 תך שגב' שטייף מוכרת לך באופן אישי. תיתן תוכן לאמירה. אתה כותב בפתח חוות דע ש.
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 1 שנה לפי דעתי.  25אנחנו מכירים  ת.

 2 אתם חברים? ש.

 3 אנחנו ידידים. ההיכרות שלנו היא כי עבדנו יחד באותו מקום ושירתנו באותה יחידה בצבא.  ת.

 4 כבר המון שנים אתה לא מפקד גל"צ. שמרתם על קשר? ש.

 5ר קשר של ידידות. לא נפגשנו יותר מדי פעמים, בהחלט קשר עם לא קשר רצוף, בעיק ת.

 6  סימפתיה. 

 7 גב' שטייף פנתה אליך להכנת חו"ד? ש.

 8 לא, עורך הדין שלה פנה.  ת.

 9 מה הוא מסר לך?  ש.

 10שאל אותי אם אני מוכן לתת חו"ד מקצועית על ההתנהלות בגל"צ ואיך מטפלים בתחקיר  ת.

 11 עיתונאי כזה. 

 12 לחוות דעתך אתה אומר ואני מצטט. זוהי המומחיות שלך?  2בסעיף  ש.

 13 זו המומחיות שלי בין היתר.  ת.

 14 כשאני אומר הסטנדרט אני מתכוון לזה. חו"ד עוסקת באתיקה עיתונאית? ש.

 15 כל דבר קשור לאתיקה.  ת.

 16גמה יכול להיות מצב שעיתונאי פעל על פי הסטנדרט ועדיין יימצא חייב בתביעה? אתן דו ש.

 17עיתונאי פעל בצורה אתית ובהתאם לסטנדרט המצופה אבל נקבע שהוא  –קונקרטית 

 18 הוציא דיבת אדם. 

 19אין קשר בין אתיקה לבין עבירה על החוק. זה יכול להיות אתי, אבל אם עברת על החוק,  ת.

 20 על החוק. עברת 

 21 הגשת פעם חו"ד מומחה? ש.

 22יתונאי, בעיקר חו"ד בנושאים מנהליים, הגשתי הרבה פעמים, לא על סוג כזה של תחקיר ע ת.

 23 לא בנושאים פליליים, רוב המקרים זה לשון הרע. 

 24 היית עד בכמה תביעות שעובדי גל"צ הגישו לבית הדין לעבודה. ש.

 25 בנושא דיני עבודה, כן. כתבתי תצהירים גם.  ת.

 26 הוגשה עוד חו"ד דומה לשלך אתה יודע?  ש.

 27 לא.  ת.

 28 שה מטעם הפרקליטות. חו"ד הילה אלטשולר שהוג ש.

 29 אני מכיר את השם, לא באופן אישי.  ת.

 30 תחום המומחית שלה זה אתיקה עיתונאית? ש.

 31 אין לי מושג אם היא עסקה פעם בעניין הזה.  ת.

 32 לחוות דעתך.  6 – 5מפנה לסעיף  ש.

 33יש אלפי ידיעות שמשודרות מבלי שמתבקש לפני זה ייעוץ. ייעוץ משפטי אתה לפני שידור  ת.

 34 ש כאשר יש לך תחקיר או איזשהו סיפור וכדאי לערב יועמ"ש.מבק

 35"הנוהל הנהוג בתחנה..." מצטט. מה זה מרחב הפעולה? רחב  5במשפט הראשון בסעיף  ש.

 36  לא רחב? 
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 1הוא רחב מאוד, מה שאתה דורש מכל כתב להסתובב ולנסות להביא כמה שיותר סיפורים,  ת.

 2 זה תפקידו. 

 3 שהוא רוצה כדי לעשות את עבודתו העיתונאי?האם מותר לו לעשות מה  ש.

 4 אם לקבל בהדלפות אז בהחלט כן.  ת.

 5 מה הקווים האדומים של מרחב הפעולה של עיתונאי חוקר בגל"צ? ש.

 6 כל זמן שבמודע הוא לא עובר עבירה פלילית ועובר על החוק.  ת.

 7 ואם הוא עוצם עיניו? ש.

 8 אני לא יודע מה זה אומר.  ת.

 9רים ברמה התאורטית בחקירה שלי, נגיד עיתונאי מקבל לידיו טלפון יהיו הרבה דב ש.

 10נבתי את הטלפון ממישהו אחר, הוא מתחיל להגיד גנבתי גוהמקור שלו רוצה להגיד לו 

 11 דום?והוא עוצר אותו ואומר אל תגיד לי. זו עצימת עיניים? זה מעבר לקו הא

 12די, אתה בודק ומברר ואז אתה אני לא יכול לענות על שאלה כזו, זו שאלה תיאורטית מ ת.

 13 מחליט איך לנהוג. 

 14 אתה יודע מה זה עצימת עיניים מבחינה משפטית? ש.

 15 כן.  ת.

 16שאלות אחורה, הקווים האדומים של עיתונאי זה לא לבצע במודע עבירות,  4אז אני חוזר  ש.

 17 האם עצימת עיניים זה מעבר לקו אדום או לא?

 18 אני לא יודע מה זה עצימת עיניים. ת.

 19 . 17אצל גב' שטייף. מפנה לסעיף  10מפנה לקוד האתי של גל"צ, נ/ ש.

 20 אני רוצה לציין שהקוד האתי לא היה בתקופתי ואין לו רלוונטיות משפטית.  ת.

 21, כותרתו אמצעים 17. מפנה לסעיף 11התכוונתי לקוד האתי של מועצת העיתונות, נ/ ש.

 22 ?פסולים אמצעים. אמצעים פסולים זה עבירות פליליות

 23 )מעיין( אם עיתונאי פורץ לבד טלפון זה אמצעי פסול אני חושב.  ת.

 24 האם זה אתי וזה בסדר אם הוא פורץ באמצעות מישהו, ביחד?  ש.

 25 אני לא מכיר את המקרה.  ת.

 26 

 27 :1ב"כ הנתבעת 

 28 אני לא מבין את השאלה עם מישהו, אם ביקשו ממישהו, אם פרצו יד ביד? 

 29 

 30 המשך חקירה נגדית לב"כ התובע:

 31 אם אדם פונה לעיתונאי מבקש עזרה לפרוץ לטלפון זה בסדר או לא?  ש.

 32 אני לא בטוח.  ת.

 33אמרנו שגל"צ נותנת מרחב פעולה מאוד רחב, כמעט בלתי מוגבל לעיתונאים. אלה מונחים  ש.

 34 שאתה השתמשת. מצד שני אנחנו מסכימים שלמרחב הפעולה יש קו אדום. 

 35 כן. ת.

 36  חנה לוודא שעיתונאים תחתיך לא חוצים את הקו הזה?מה אתה עושה בתור מפקד ת ש.
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 1 אתה לא מאפשר לדברים האלה לקרות.  ת.

 2 תסביר איזה הדרכות מבצעים עיתונאים כדי לוודא שלא מבצעים עבירות פליליות? ש.

 3 בדיוק מה שאתה אומר כאן, שאסור להם לעבור עבירות פליליות.  ת.

 4 ורק אחרי זה הוא מקבל ייעוץ משפטי?עיתונאי מבצע פעולות כדי להשיג מידע  ש.

 5על תחקיר אי אפשר לתת ייעוץ משפטי מבלי שאתה יודע מה הולכים לספר. עיתונאי שהגיע  ת.

 6 לידיעה ולסיפור על מה תיתן ייעוץ משפטי אם לא ראית מה הוא רוצה לשדר?

 7ה מוודא . איך את18יש עיתונאים בכירים בגל"צ כמו שטייף ויש עיתונאים שמגיעים בגיל  ש.

 8 יפעלו כמו שצריך? 18שילד בן 

 9בתחקירים יותר  18זה הדבר הכי חשוב בלנהל כלי תקשורת, אתה לא תיתן לטפל לילד בן  ת.

 10 רגישים. 

 11 יש הדרכות שמעבירים את העובדים? ש.

 12אני מזכיר, גל"צ היה המקום היחיד  2012 –יש הדרכות רבות, אני עזבתי את גל"צ ב  ת.

 13ת, זה קורס שעושים חיילים צעירים, אבל זה קורס יסודי ואחר כך בישראל שלימד עיתונו

 14 למנהלים שלהם בכל ההדרכות, הדברים ברורים. 

 15אקריא לך ציטוט של ד"ר תהילה אלטשולר מתוך כתבה בעיתון הארץ, "הכלל האתי  ש.

 16הראשון שצריך להיות לכל עיתונאי הוא לא לעבור על החוק..." מצטט. אתה מסכים עם 

 17 הדברים?

 18 באופן עקרוני אני מסכים שעיתונאי לא צריך לעבור על החוק.  ת.

 19לחוות דעתך. אתה מדבר על חומרים שהושגו מהדלפות של עובדי  10נסתכל על סעיף  ש.

 20 ציבור. דוגמה בולטת למה? 

 21ואני מצטט. זו ההגנה הכי מובהקת כי עצם קיומה של העיתונות מתבססת  9כתבתי בסעיף  ת.

 22 על זה. עיתונאי שמביאים כל יום סיפורים על הדלפות מתוך הקבינט לא יעמידו אותו לדין. 

 23 זה הגנה מפני הדין בעצם? ש.

 24 כן. ת.

 25 לגבי הדלפות לעיתונאי יש הגנות שאין לאדם מן היישוב? ש.

 26את זה בחוות הדעת רק בתחום הזה. אם עיתונאי יפרוץ לאוטו אין לך הגנה, אבל כתבתי  ת.

 27 יתונאי צריך להשתמש בחומרים שהודלפו יש לו הגנות. אם ע

 28 למה זו הדוגמה הבולטת ביותר? ש.

 29כי זה מכנה משותף שרבים מכירים אותה. כולם מכירים את הסיפור של ענת קם ואורי  ת.

 30ששואלים למה הוא הועמד לדין והוא לא הועמד לדין בגלל בלאו שעמד לדין. יש כאלה 

 31 הדלפות אלא בגלל שהוא לא מסר את החומרים לבית המשפט.

 32 אתה יכול לתת דוגמה למקרה שאדם רגיל יועמד לדין ועיתונאי לא חוץ מאשר הדלפות? ש.

 33, בפרקטיקה יש הרבה דוגמאות כאלה. כל פעם שמתפרסם סיפור ויש לו חשיבות ציבורית ת.

 34והוא מבוסס על הדלפה ולימים גילו מי המדליף אני מניח שהמדליף יועמד לדין אם הוא 

 35 עובד מדינה או מישהו מהצבא. 
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 1אתה מסכים איתי שאלמנט חשוב בהגנה שעיתונאי מקבל זה העובדה שהוא הגורם  ש.

 2 שקיבל את הידיעה, הוא גורם פסיבי? הפסיביות קריטית לסיבה שעיתונאי מקבל הגנה.

 3 עיתונאי מקבל הדלפה, הוא לא פסיבי, את ההדלפה הוא הופך לסיפור עיתונאי.  ת.

 4 הוא לא זה שמסר ידיעה שאסורה?  ש.

 5 הוא לא מדלף, הוא עיתונאי.  ת.

 6ניקח מקרה הפוך, נגיד עיתונאי מקבל מידע צבאי רגיש והצנזורה לא מאפשרת לו לפרסם  ש.

 7 האדום?והוא מפרסם בפייסבוק. אז כאן הוא חצה את הקו 

 8עיתונאי שיש לו סיפור שצנזורה לא נותנת לו לפרסם והוא מפרסם לכלי אחר או מוסר  ת.

 9ידיעה למישהו אחר בעיניי הוא עובר על החוק. יש כל כך הרבה תקדימים בזה ואני באמת 

 10 לא יודע.

 11 לגב' שטייף גם הדליפו חומרים במסגרת עבודתה בגל"צ? ש.

 12 מה זה הדליפו? ת.

 13 דע מהמשטרה לדוגמה. העבירו לה מי ש.

 14 בלי שום ספק.  ת.

 15 להדס היו הרבה מאוד מקורות במשטרה? ש.

 16כון ואני שמח שזה נכון. הדבר הכי חשוב שמלמדים עיתונאי זה איך לטפח אני מניח שזה נ ת.

 17מדליפים, הדבר הכי חשוב שמעבירים בחפיפה זה ספר טלפונים של כל האנשים. אני מניח 

 18 שאתם מכירים את זה כמוני. 

 19עיתונאי רוצה לקבל מידע מביטוח לאומי לדוגמה לגבי פוליטיקאי והוא מתחזה שהוא  ש.

 20, הוא מתחזה לאדם אחר ומשיג מידע ומפרסם אותו. הוא חרג מהסטנדרט או יהפוליטיקא

 21 לא? 

 22אתה מדבר על דברים יותר מדי היפותטיים. בעיקרון אם עיתונאי התחזה למי שהוא אינו  ת.

 23 כדי להשיג חומרים הוא עבר עבירה פלילית.

 24תר לו להתקין נגיד שעיתונאי שומע מידע שמתרחשות עבירות פליליות בדירה בנתניה, מו ש.

 25 מכשירי הקלטה באותו בית כדי לקבל ראיות?

 26 אני לא יודע לענות על זה.  ת.

 27יש עיתונאי והגיעו אליו שמועות שבדירה מסוימת אנשים מציעים שוחד לשר והוא פורץ  ש.

 28 לדירה ומתקין הקלטה כדי לחשוף בגל"צ את הפרשה.

 29 זה בדיוק המקרה שהייתי מבקש ייעוץ משפטי.  ת.

 30 שואל אם זה עומד בסטנדרט עיתונאי או לא?אני  ש.

 31 זו שאלה כללית מדי.  ת.

 32. 10, מצטט מסעיף 10בואו נסתכל על הקוד האתי של גל"צ תחת הכותרת חיסיון, נ/ ש.

 33 עיתונאי שחושף זהות של מקור עובר את כללי האתיקה? 

 34ת זהותו כנראה עורכי דין ועיתונאים חושבים אחרת. למשל אם המקור מסכים שיחשפו א ת.

 35 זה סיפור אחר לגמרי. 

 36 ואם הוא לא מסכים?  ש.
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 1  אז עיתונאי עובר עבירה אתית.  ת.

 2אמרנו שיש חשד לביצוע עבירות חמורות ונגיד שיש חשד נחזור לדוגמת הדירה בנתניה.  ש.

 3 שהוא בוגד באשתו, וזה יהיה סיפור עיתונאי. אפשר לפרוץ לבית ולהתקין מצלמות?

 4נושא עולה על השולחן שלך אתה לא תיתן תשובה של כן או לא תוך דקה. אני לא יודע. אם ה ת.

 5 על פניו זה נראה לי סיפור לא אתי אבל אני לא יודע להגיד לך. צריך לדעת מה הנסיבות.

 6לחוות דעתה, תחת הכותרת מקטע חדירה  7אקריא לך מדברי ד"ר אלטשולר, עמ'  ש.

 7גת חומר תוך פריצה אקטיבית...". לפרטיות כדי להשיג מיד, מצטט "אני סבורה שהש

 8 נדבר על אמון הציבור. אתה מסכים עם מה שקובעת ד"ר אלטשולר?

 9 אני רוצה להדגיש שאני לא בקיא בפרטים של התיק הזה שמתנהל כאן.  ת.

 10אז אתה בעצם לא עונה על כלום. בוא נדבר על מה שד"ר אלטשולר כותבת, מצטט. זה נכון  ש.

 11 מבחינתך?

 12י אני יכול להסכים עם זה. אתה מבקש ממני להתייחס לחוות דעתה, אני לא באופן עקרונ ת.

 13מכיר אותה באופן אישי אבל אני מכיר שהיא אשת אקדמיה והיא לא ממש מבינה את 

 14 הפרקטיקה העיתונאית. 

 15 ובפרקטיקה העיתונאית אפשר לפרוץ לטלפונים? ש.

 16 אני עניתי לך.  ת.

 17 בוגד באשתו, האם מוצדק שהוא יפרוץ לו לטלפון ?נגיד שעיתונאי חושב שאיש ציבור  ש.

 18 לא.  ת.

 19כשאתה בוחן מעשה מסוים שיכול להיות פלילי או לא, אתה חושב שיש חשיבות לשאלה  ש.

 20 האם עיתונאי ידע מראש מה יש או שעשה פישינג? 

 21 שאלה. תחדד את ה ת.

 22מקרה אחד זה מקרה שעיתונאי יודע באמצעות ראיות חיצוניות  –אתן שתי דוגמאות  ש.

 23שבמכשירים ניידים אם הוא יפרוץ הוא יסייע בפריצה הוא ימצא מידע בעל ערך עיתונאי 

 24 רב ומקרה שני הוא מניח שבגלל שמדובר באיש חשוב הוא ימצא מידע רב. מה ההבדל?

 25 לא מכיר את זה.  אין שום הבדל אבל אתה מדבר על עיתונאי שיפרוץ ואני ת.

 26האם יש חשיבות לשאלה כשבוחנים התנהלת עיתונאית האם פעולה מסוימת נעשתה  ש.

 27 כשהיה חשד מבוסס או שעיתונאי לא ידע כלום? 

 28אני לא מסכים עם זה שעיתונאי יפרוץ. שתי הדוגמאות שנתת בפרקטיקה העיתונאית  ת.

 29ה גישה לטלפון שלו תמצא כל כל איש ציבור אם תהי –דומות כאשר מדובר על איש ציבור 

 30מיני דברים, אתה לא יודע מה. אם מדובר באיש ציבור שכרגע מעורב בנושאים שהם ברומו 

 31 של עולם אני מניח ששם אולי כן תמצא דברים. 

 32 ואז זה בסדר? ש.

 33בשום מקרה שעיתונאי פורץ זה לא בסדר. עיתונאי שמקבל חומרים שמישהו פרץ, מבחינת  ת.

 34 ל הדלפה. עיתונאי הוא קיב
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 1נחזור לתקנון האתיקה של מועצת העיתונות, שם מדברים על אמצעים פסולים, באיזה  ש.

 2אמצעי פסול עיתונאי יכול להשתמש כדי להשיג סקופ? מה שעל קו התפר בין חוקי ללא 

 3 חוקי?

 4אני לא יודע להגדיר את קו התפר, אם סחיטה למשל זה לא חוקי הוא לא יכול להשתמש  ת.

 5  איום, פיתוי, לעיתונאי אסור להשתמש בה. בה, סחיטה, 

 6לחוות הדעת אתה מדבר על חשיבות החומרים בטלפון של נוה, מפנה למשפט  11בסעיף  ש.

 7תצא מנקודת הנחה בשביל השאלה שגב' שטייף לקחה חלק בפריצת הטלפונים האחרון. 

 8 וידעה שתמצא חומרים שקשורים לחילול ליבה של הדמוקרטיה. 

 9ות דעת כמי שהיה עורך ראשי, אם אני העורך הראשי ויש לי חשש שהיא עברה אני נתתי חו ת.

 10 על החוק, אז הסיפור לא ייצא לאוויר העולם. 

 11יש לנו בנתבעים את רזי ברקאי, קנטי, ושאר הנתבעים המצוינים. החובות שחלות על  ש.

 12 בתור חלק מהצוות התחקירני של התכנית של רזי חלות על יתר הגורמים 1הנתבעת 

 13 שאמרתי עכשיו?

 14 חיובי.  ת.

 15לחוות דעתך. אתה אומר שמרגע שגב' שטייף שיתפה בהרפתקה  14 – 13מפנה לפסקאות  ש.

 16 העיתונאית שהתחילה עם חני את רזי ברקאי, קנטי וכו...

 17 אנשים שמעורבים בזה לא יקראו לזה הרפתקה, אלא סיפור עיתונאי, תחקיר.  ת.

 18הייתה קבוצת וואטסאפ שהם מחקו את זה, הם ברגע שהיא משתפת אותם ואפילו  ש.

 19 הופכים לאגודה אחת?

 20 נכון. הם כולם נושאים בנטל הסיפור.  ת.

 21 הדס עשתה פעולות מסוימות והם גילו בדיעבד על זה והם לקחו על זה אחריות.  ש.

 22 כן.  ת.

 23לחוות דעתך. שם אתה אומר ש"ככל ומפקד גל"צ באותה תקופה...",  17תפתח את סעיף  ש.

 24 מצטט. אתה זוכר את פרשת יריב בן יהודה?

 25אני זוכר את הפרשה, האירוע עצמו קרה לפני שהייתי מפקד. כשהייתי מפקד פעם ראשונה  ת.

 26 . 2001 -ב  אז ניתן פסק הדין

 27 אני אציע לך על מה הפרשה עוסקת, גב' שטייף הורשעה בביצוע עבירות פליליות?  ש.

 28 כן.  ת.

 29 תי? אתה העמדת אותה לדין משמע ש.

 30 לא.  ת.

 31 אתה פיטרת אותה? ש.

 32לא. לא העמדתי אותה לדין משמעתי. הדס שטייף הואשמה בסיוע של עבירה. אני זוכר  ת.

 33שפניתי למועצת העיתונות לקבל חוות דעת ונהגתי לפי חוות הדעת של מועצת העיתונות. 

 34 ההתייחסות אז הייתה אחרת, במקרה אז של האזנה, זה מישהו שהתחבר ושמע.

 35 תה מציג את זה כמקרה קל ערך?א ש.
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 1אני לא ממש זוכר את הפרטים, אין בעבירה קלון וקיבלתי חו"ד והחלטתי לא לנקוט  ת.

 2 באמצעים משמעתיים מיוחדים. היא עמדה לדין. בית משפט קצב את עונשה.

 3 היא ביצעה עבירות פליליות בזמן שהיית ממלא מקום.  ש.

 4ונענשה ומצאתי לנכון שלאחר שהיא נענשה, מה  הדס עמדה לדין 2001באותו מקרה בשנת  ת.

 5גם שאין קלון ולאחר שקיבלתי חו"ד ממועצת העיתונות, החלטתי שאין סיבה לנקוט בעוד 

 6 הליכים. 

 7 

 8 חקירה חוזרת:

 9נשאלת לגבי הידיות שלך עם הדס. תגיד לנו בעשר שנים האחרונות כמה פעמים פגשת  ש.

 10 בה? 

 11קרה ופעם אחת שתינו קפה, אבל אנחנו ידידים. הדס גם נפגשנו אולי פעמיים, פעם אחת במ ת.

 12 לא דיברה איתי מילה וחצי מילה על כל הפרשה הזו. אבל בלב אנחנו ידידם.

 13 

 14 העד:

 15 אבקש לפסוק את שכרי.

 16 

 17 
<#13#> 18 

 19 החלטה

 20בון שהפקידה הנתבעת לתשלום מתוך העיר₪  900הנני פוסק את שכרו של העד, מר יצחק טוניק, בסך 

 21 בקופת בית המשפט.  1

 22 
<#14#> 23 

 24 
 25 במעמד הנוכחים. 12/03/2025, י"ב אדר תשפ"הניתנה והודעה היום 

 26 

 
 

 שופט, סגן הנשיאה, שוורץ אורן
 27 
 28 

 29 :1ב"כ הנתבעת 

 30 .12:00, תעיד גב' כרייף החל מהשעה 17.03.25במועד הבא, 

 31 

 32 

 33 
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  1 
<#15#> 2 

 3 החלטה

 4 .12:00החל מהשעה  17.03.25גב' אתי כרייף ליום  – 1נדחה להמשך שמיעת עדויות הנתבעת 

 5 
<#16#> 6 

 7 
 8 במעמד הנוכחים. 12/03/2025, י"ב אדר תשפ"הניתנה והודעה היום 

 9 

 
 

 שופט, סגן הנשיאה, שוורץ אורן

   10 

 11 ספיר מיכאלי ידי על הוקלד


